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z n(imi’lmd<rbožični'prazniki se bolj veseli 
in novo leto,se boli prijazno.

■*' iDt

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 8.30 do 19.30 ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Sončno nabrežje 2 
telit 040410 743

Povej nekaj lepega
POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

: 1,20 EUR

icuMo uom vejete pnaznin 
RESTAVRACIJA Bariera-lzola

A

05/ 641 41
' ^ 030 239 790

Vsega je enkrat konec
Kar nekaj stvari se nam je nabralo v teh dneh in za smetano na torti še konec sveta, kot da nima
mo drugega dela, kot da je v tej državi vse na svojem mestu, kot da ni treba razmišljati o novolet
nih darilih in kot da ni vseslovenske vstaje pa štrajka vzgojiteljic in kulturnega molka pesnikov in 
tako naprej in tako nazaj. Skratka, konec sveta je prišel v najbolj nepravem času..

Izolani
Tako kot redna maša, 

se enkrat na mesec 
pojavi Nataša, 

z njo pa še Marina, 
kakšen znan Izolan 

in radovedna skupina 
knjižnici zvestih, 

ki so enkrat na mesec 
na svojih mestih, 

ker Izolanov ni veliko 
in kakor nas poznam 

bo vsak od nas dobil to sliko 
kot še en zanimiv Izolan.

(Mef) Tako se koncu sveta ne bom 
mogel posvetiti toliko in tako kot bi 
rad in ne bom pozoren na to, da je 
sonce obstalo točno na nebesnem 
križišču med mlečno cesto in galak
tičnim ekvinokcijem in bo formiralo 
popolno formacijo s središčem ga
laksije.
Časa nimam niti za preostala dobra 
dva moža, ki šele prihajata v naše 
kraje. Nimam posebnih zadržkov 
do nikogar, ki karkoli prinese, ven
dar moram priznati, da mi je doslej 
prinašal predvsem ta beli, medtem 
ko se me je ta rdeči bolj ali manj ogi
bal. In ta beli mi je obljubil, da mi 
bo točno ob koncu sveta pod jelko 
podaril novega predsednika. Pa ne

bo mogel držati besede, ker se tiste
ga dne obeta tudi lokalni konec sve
ta v obliki vseslovenske vstaje ljudi 
proti oblasti in takrat ni dobro, da 
dobri ljudje hodijo naokoli na dan, 
ko nam Maji in delavci premikajo 
proslave in zamikajo zamenjavo 
predsednika. Morda pa je stari pred
sednik prebral, da Maji sploh niso 
verjeli v konce in da je bilo njihovo 
pojmovanje časa krožno, kar pome
ni, da je vsak konec dejansko nov 
začetek. In morda je pomislil, da ne 
bi bilo pametno končati mandata 
dvajsetega ampak prav na ta dan, in 
se bo vse začelo znova in se bomo 
vrnili v leto 1991, kar imajo nekateri 
majski, ne majevski, politiki za za

četek našega slovenskega sveta. Če 
je predsednik imel v mislih kaj take
ga ga podpiram.
Vrnimo se nazaj v začetek devetde
setih, ko smo v letu dni registrirali 
nekaj nad 30 tisoč obrtnikov in sa
mostojnih podjetnikov, ko smo znali 
napisati presenetljivo dobro ustavo, 
ko smo še živeli v državnih hišah in 
stanovanjih, ko so bile tovarne še 
naše in ko so banke delile kredite 
tudi malim ljudem.
Če so Maji in odhajajoči predsednik 
imeli v mislih tak scenarij, potem 
sem za. In zdaj mi je tudi jasno, za
kaj je oblast premaknila proslavo na 
dan po koncu sveta. Očitno jim ni 
do povratka na začetek.

WWW.NAKUPI.NET

@ BANKA KOPER

SVOBODA JE VREDNA VSAKEGA EURA
Za 29 Eur lahko postanete naš naročnik in si zagotovite 
poštene informacije nam pa omogočite svobodo dela.
Zavrtite 040 211 434/05 64 00 010 ali pišite na tajnistvo@mandrac.si

Koledar 2013
Prihodnji četrtek, 27. decembra, ne
posredno po božiču in prazniku sa
mostojnosti in enotnosti ter tik pred 
Silvestrovim bomo naročnikom po
darili nekoliko spremenjeno obliko 
našega tednika, saj bomo, tako kot 
je že v navadi, vsem podarili tradi
cionalni Mandračev koledar. Tokrat 
smo ga opremili z najbolj zanimivi
mi fotografijami naših rednih in ob
časnih fotoreporterjev, sodelavcev, 
dopisnikov. Verjamemo, da ga boste 
z veseljem obesili na steno.
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Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika v 
glavnem mestu. In ga imamo tudi mi. Že res, 
da je vsak vikend “doma” v Izoli a vendarle. 
Zoran Odič je upokojeni a ne odpisani novinar 
z veliko začetnico. Tisti, starega kova.
Vsakih 14 dni za Mandrač razmišlja o življenju 
tam in o življenju nasploh, o dogodkih v glav
nem mestu in o posledicah teh dogodkov za 
naše kraje in ljudi. Pazljivo branje vam želimo 
Avtor kolumne izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako mnenju uredništva.

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zoki)

POSLUŠATI ALI UBOGATI

France Kmetič se je naenkrat pojavil kot prvoborec stranke, ki pravi da 
je demokratična, podobno kot eden od prvoborcev Miloševičeve revo
lucije, ki je v takratnem predsedtvu SFRJ zavpil: »Zaustavite Reuters!«. 
Naš France Kmetič je na seji sveta RTV okrcal ta grdi Facebook: kdo ga 
plača, kdo na njem objavlja, kdo je v mreži, ali je to sploh mogoče, da 
se tako organizirajo demonstracije, vse to je treba preveriti, udeležence, 
ki s pomočjo ULICE rušijo (njegovo) najljubšo vlado in njenega njemu 
najljubšega demokratskega predsednika, pozapreti, izbrisati, zradirati, in 
tako naprej.
Težje od pisanja o Francu Kmetiču je biti Franc Kmetič.
On namreč ni edini, je samo simptom in sindrom družbe v konfliktu. V 
konfliktu države in družbe, avtoritarnosti in civilizacije, fašizma v na
stajanju in svobodnega človeka, ki se poraja na ulici. Nihče ne posluša 
našega demokratičnega ministra policije, dr. Vinka, ki svojim doktoratom 
devalvira ugled znanosti in nad ljudi, ki se osvobajajo, pošilja težko obo
rožene eskadrone, ki bi v resnici morali te ljudi ščititi pred odtujeno, av
toritarno, ideološko fašizirano oblastjo, personalizirano v militarističnem 
ministru in njemu podobnim.
Težje od pisanja o dr. Vinku je biti dr. Vinko.
On in njemu podobni intelektualci, ki z zgražanjem govorijo o ULICI, 
pozabljajo, da se je demokracija (če poznajo pomen te besede), rodila na 
ULICI, na atenski Agori, nadaljevala na rimskem Kvirinalu in Marsovem 
polju, ponovno oživela v pariškem teatru v katerem je zasedala Komuna, 
a v parterju je sedel pariški plebs, poslušal svoje izvoljence na odru in 
glasno navijal, se strinjal ali pljuval in nanje metal paradižnike. Plebs, od 
Aten, Rima, Pariza, do Ljubljane danes hoče, da se oblast izvaja pred njim 
in za njega, moderno povedano, daje transparentna, tako kako so izvolje
ne oblastnike poslušali na Agori, ali Kvirinalu ali v Odeonu, ne pa zaprto 
na Šubičevi, ograjeno in zaščiteno na Gregorčičevi in stari Prešernovi. 
Težje od pisanja o blokiranih, zagrajenih, zaščitenih (od koga in zakaj?) 
na Šubičevi, Gregorčičevi in stari Prešernovi je biti blokiran, zagrajen, za
ščiten (od koga in zakaj?) na Šubičevi, Gregorčičevi in stari Prešernovi. 
Konflikt, spopad je globoko zasidran v našo stvarnost. O teoriji konlikta 
so napisane cele skladovnice razprav, raziskav, teorij, od Dahrendorfa, 
Durkheima, Talkota Parsonsa, Marksa, Edgara Morena in vsi se strinjajo, 
da je rešitev konflikta, tudi o tem so napisane cele skladovnice knjig, mo
goča samo na dva načina: konfliktna rešitev (vojna, revolucija, nasilje), 
ali konsensualna, kooperativna, dogovorna in s skupinsko aktivnostjo. 
Cele te ogromne skladovnice knjig, ki jih danes tako ali tako nihče ne 
bere, je mogoče združiti v enem stavku. In v tem se te svetovne znanstve
ne veličine strinjajo: družbeni konflikti znotraj ene skupnosti oblastniki 
proizvajajo tako, da javnost, plebs, nas vse, še od Atene in Rima, usmer
jajo na (izmišljene) zunanje in notranje sovražnike. Tako kakor naš mi
nister Erjavec spet pogreva Hrvate in Ljubljansko banko, ker želijo nazaj 
svoj denar, ki so ga v tej banki imeli, a Erjavec tega ne prizna. Tako kakor 
ni priznal pravice Palestincem.
Težje od pisanja o Erjavcu je biti Erjavec.
Predsednik vlade je v protestnikih in njihovih zahtevah, ki so, po njegovo, 
sladko povedano, legalne, vendar neizvedive, odkril sabotažo. Protestniki 
sabotirajo ne le lastno državo, ampak celo Evropo, je povedal naš pred
sednik vlade, preden je šel prepevat v Kočevje. Tam so bili vsi, le Rupla 
nisem videl.
Težje od pisanja o Janši in Ruplu, je biti Janša in Rupel.
Edino kar je v redu je, da ni bilo konca sveta. Spet so nas zajebali. Prav 
ima kitajski horoskop, po katerem je leto, ki se isteka, leto Zmaja. V njem 
so se, trdijo Kitajci, najbolje počutili Svinje in Kače, kar je za Kitajce si
nonim za politike. Pametnim dovolj. Gremo na kozarec sakeja in raco. Pa 
na ULICO.

Kolumna je novinarska zvrst v kateri je zapisano osebno mnenje avtorja, s 
katerim se redakcija včasih strinja.

Dobrodelna akcija dijakov SGIŠ

Na Srednji gostinski in turistični šoli Izola že tradicionalno pred no
vim letom opravljamo razne humanitarne akcije. Tako je bilo tudi 
letos, ko je bila pobudnik Dijaška skupnost pod mentorstvom učite
ljice Franke Vilhar.
Zbrani denar smo namenili nakupu knjig ter hrane za živali. Knjigi- 
ce smo namenili Pediatrični kliniki v Ljubljani. Hrano za živali, sku
paj z zbranimi starimi odejami, pa smo izročili Obalnemu zavetišču 
v Svetem Antonu.
V petek, 14. 12. 2012 so dijaki odpeljali hrano v obalno zavetišče, 
kjer so jih bili tako kužki, kot tudi prostovoljci nadvse veseli.

za Dijaško skupnost Izola, Mateja Švab.

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA

^URAD ZA UPRAVLJANJE Z OBČINSKIM PREMOŽENJEM1 
UFFICIO GESTIONE PATRIMONIO DEL COMUNE
Sončno nabrežje 8,6310 Izola

Vse zainteresirane obveščamo, da je v Uradnem list RS št. 
96/2012 z dne 14.12.2012, na spletni strani (www.izola.si) 
ter na oglasni deski Občine Izola objavljen javni razpis za 
oddajo poslovnih prostorov v lasti Občine Izola.

Si informa il pubblico interessato che sulla Gazetta Ufficiale 
n. 96/2012 del 14.12.2012, sul sito internet del Comune di 
Isola (www.izola.si) e sulTAlbo pretorio e pubblicato il bando 
di concorso per Passegnazione in affitto del locale 
d'esercizio di proprieta' del Comune di Isola.
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Zadolžimo se lahko še za dober milijon
Drevi bodo izolski občinski svetniki na izredni seji obravnavali predloga proračuna za leto 2013 in 2014 ter 
predlog programa razvoja športa v izolski občini. Glede na dosedanje razprave in splošno oceno, da je proračun 
pač le dokument, ki ga občina mora imeti, če naj kolikor toliko normalno posluje, bodo svetniki ZA.
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“Ko smo naredili prvi osnutek pro
računa smo prišli do številke 37 
milijonov. Tako obsežen je bil spi
sek želja, ki so jih uporabniki pro
računskih sredstev dali na mizo v 
prvi fazi oblikovanja proračuna. 
Seveda je takšen znesek povsem 
iracionalen, saj vemo, da se naši 
realni prihodki gibljejo med 15 
in 20 milijonov Burov. Tako smo 
prišli do številke 25.000.000, ki je 
realna v kolikor bi uspeli s prodajo 
nekaterih nepremičnin, vendar vsi 
vemo, kakšni časi so danes,"
Tako je na srečanju s športniki, 
oblikovanje predloga proračunov 
za naslednji dve leti, komentiral 
župan Igor Kolenc in pojasnil, da 
so naredili tudi simulacijo naj
nujnejših plačil, gre predvsem za 
različne vrste transferjev in ver
jamejo, da jih bodo zmogli, seve
da pa se bo treba, ob morebitnih 
dodatno zmanjšanih prihodkih, 
odreči še katere od predvidenih 
investicij. Te so že zdaj v veliki 
meri premaknili v kasnejša leta.

Za naslednje leto računajo, da 
bodo na račun davkov prejeli pri
bližno 7,5 milijona, 4,3 milijona 
bo nedavčnih prihodkov (od tega 
glob in kazni za 200 tisočakov), 
kar 7,5 milijona pa naj bi dobili s 
prodajo zemljišč in drugimi kapi
talskimi prihodki. Iz državnega in 
evropskega proračuna pričakujejo 
dobre 3 milijone Burov.
Med odhodki, ki naj bi bili kakšnih 
600 tisočakov višji od prihodkov

je dobrih 7,5 milijona namenjenih 
tekočim odhodkom (plače, blago 
in storitve, prispevki), 7 milijonov 
bo šlo s transferji posameznikom 
in javnim zavodom, dobrih 11 mi
lijonov pa je namenjeno investici
jam, predvsem za novogradnje in 
adaptacije.
V letu 2013 bomo zabeležili pro
računski primankljaj v višini 650 
Bur, občina pa se lahko zadolži še 
za največ slab milijon in pol.

Zadnji čas za subvencije
Prejšnji teden je Kmetijska sve
tovalna služba Koper, skupaj s 
predstavnico inštituta Kon-cert iz 
Maribora, v Pobegih organizirala 
predavanje z naslovom »Preusme
ritev v ekološko kmetovanje« 
Prisotni so v grobem izvedeli kako 
naj se kmetije iz konvencionalne in 
integrirane pridelave preusmerijo 
v ekološko, katere so posebnosti 
predelave ekoloških pridelkov na 
kmetijah in kako je z uporabo dovo
ljenih sredstev. Zanimivo in pohval
no je bil obisk predavanja velik. Še 
posebej je spodbudno, da je že se
daj velik del pridelovalcev v našem 
delu Istre vključen v ekološko pride
lovanje in da trend narašča. K temu 
nekaj doprinese tudi širša pomoč 
s subvencijami. Za ekološko preu
smeritev pri vrtninah slednja znaša 
za ha 600,00 Eur, za ha oljčnika oz. 
sadovnjaka pa 753,58 Eur. Ker je 
kmetovanje velikokrat izpostavljeno 
težkim vremenskim razmeram, je 
pomoč seveda upravičena. 
Integrirano subvencioniranje se z 
letom 2013 menda počasi končuje, 
zato vam svetujem, da se preusme
rite. Pogumno in hitro saj je rok za 
posredovanje prijave le še ta mesec. 
Naj ne gre le za to koliko bomo za
služili, temveč kaj bomo pridelali 
in kako zdravo hrano bomo uživali 
potrošniki.

Domače zelenjave ne dobimo samo na vrtu
Veljalo je, da domače sadje in zelenjavo lahko dobimo samo, če jih sami pridelamo, oziroma, če poznamo pridelovalca. 
Prav vsem okus v celofan ovite solate in radiča, ali zimzelene mlade čebule pač ne ustreza. Kljub vsemu pa lahko do 
pravih domačih pridelkov pridemo tudi sredi Izole. Med bloki ulice Prekomorskih brigad je vrata odprla nova/stara 
semenarna Agrarie, kjer so se prilagodili času in akciji kilometer nič.
Strokovnjaki pravijo, da je najmoč
nejše orožje majhnih proti velikim, 
ravno majhnost. Podobno velja 
tudi v gospodarstvu, kjer “majhni" 
lahko konkurirajo s korporacija
mi edino tako, da izkoristijo svojo 
majhnost, da tako izdelkom, kot 
tudi strankam, ponudijo več po
zornosti. In po dvajsetih letih turbo 
kapitalizma je očitno, da je morda 
to res prava pot.

Tega se zavedajo tudi v koprski 
Agrariji, kjer že vrsto let po
nujajo predvsem lokalno pri
delano sadje in zelenjavo. To 
smo sicer do nedavnega lahko 
kupili le v Kopru, oziroma ob 
sobotah poleti na improvizirani 
tržnici ob blokih na ulici Preko
morskih brigad. No, ravno ob 
tej lokaciji pa so na novo odpr
li semenarno Agrarie, ki pa ni 
več le to. Po novem ponujajo 
tudi sadje in zelenjavo. Povsem 
domače, seveda.
Kako to, da so se odločili za 
domače pridelke, pa sta nam 
razložili vodja izolske trgovine 
Patricija Pirnat in predsednica 
KZ Agraria Jožica Bolčič.

- Še vedno smo seveda seme
narna, a glede na to, da smo že 
vpeljali akcijo kilometer nič, smo 
želeli povečati samooskrbo sadja 
in zelenjave. Zaradi tega smo se 
odločili, da program razširimo 
s svežimi naravnimi izdelki. 
Naši pridelovalci so vsi lokalni 
in vsi so vključeni v integrira
no pridelavo zelenjave, eden od 
pridelovalcev pa bo še letos pri
dobil tudi certifikat za ekološko 
pridelavo. Izbiro v trgovini pa 
smo še dodatno razširili z bla
govnimi znamkami, kot so Bari- 
lla, Mulino Bianco in Rio Mare, 
ter program ekoloških proizvo
dov, naprimer različne ekološke 
moke, nekaj testenin v kratkem

pa načrtujemo tudi ponudbo iz
delkov brez glutena, saj se je za
nimanje zelo povečalo, v Izoli pa 
jih ni mogoče dobiti.
- Je kotiček sadja in zelenjave 
nekakšno nadaljevanje polet
ne stojnice?
- Tako je. Tudi izdelki so ravno 
tako lokalni in seveda sezonski. 
Nekaj imamo sicer tudi južnega 
sadja, saj se nam je zdelo prav, 
da ponudbo popestrimo tudi z 
izdelki, ki jih pri nas pač ni mo
goče pridelati. Sicer pa imamo 
tudi domačo kislo repo iz zelje, 
ki res ni iz istrskega konca, tem
več iz bistriškega, a kot pravim, 
zelo domače. Skušamo ponudi
ti to, kar nam sezona omogoča.

Naj še omenim, da je kotiček ze
lenjave resda majhen, a glede na 
to, da so naši pridelovalci lokal
ni, ga redno dopolnjujemo. Pač, 
odpeljemo se do pridelovalcev 
in naberemo, kar potrebujemo.
- Pri strankah je opaziti, da so 
pozitivno sprejele spremembo.
- Odprli smo v petek, pa še to 
brez vsake reklame, a smo zelo 
pozitivno presenečeni. Opazi
li smo, da si Izolani to želite in 
tudi potrebujete. Veliki naku
povalni centri niso za vsakogar, 
predvsem pa je dobro imeti do
mačo ponudbo v domačem kra
ju. Pred časom so nas predvsem 
starejši povpraševali, kako to, da 
Agraria ponuja domače pridelke 
samo v Kopru in ne tudi v Izo
li. Lahko rečem, da smo to zdaj 
popravili. Postavitev stojnic po
leti je bil prvi poizkus, ki se je 
pokazal kot pozitiven. Domačini 
potrebujejo tisto pristno, doma
če, od cikorije, pa v prazničnih 
dneh tudi ohrovt. Rekli smo si, 
ponudimo to, kar potrebujejo. 
Veste, za razliko od večine osta
lih trgovin, mi nimamo zelenja
ve po skladiščih, ampak jo vsako 
jutro naberemo pri prideloval
cih, in ko zmanjka, se ponovno 
odpravimo do njih. Bolj sveže 
kot tako, pač ne gre.
- Seveda semenarna ostane?
- Seveda. Imamo pa predvsem
pripravke namenjene manjšim 
pridelovalcem in vse bazira na 
ekološki pridelavi, tako da ni 
skregano z logiko prehrane. Na
menjeno je recimo vrtičkarjem, 
ali pa možnosti pridelave na bal
konih in terasah. am



Četrtek, 20.december 2012, št. 987M 4
Prekrškovnice

Prihajajo kazni iz “predala”
Z zapisi o kaznih za prekrške, ki jih te dni v “kompletih” prejemajo nekateri Izolani, ne pogrevamo postane 
juhe, saj ne mine teden, da ne bi izvedeli kaj novega o tem, kaj seje pravzaprav dogajalo tistega davnega leta 
2010, ko je bilo storjenih večina prekrškov za katere računi prihajajo zdaj, dve leti kasneje.
Naj spomnimo, da je leta 2010 
prišlo do zastoja pri izdajanju 
plačilnih nalogov zaradi napač
nega parkiranja. Tudi to dejstvo 
je verjetno prispevalo k prekini
tvi sodelovanja s takratnim vodjo 
občinske inšpekcije, Alminom 
Huremovičem.
Tik pred koncem leta, ob lokal
nih volitvah pa so številni Izolani 
prejeli plačilne naloge “za nazaj”, 
nekateri tudi po več deset, kar 
pravzaprav preseneča, saj ni rav
no običaj, da bi posamezni voznik 
v dobrega pol leta tolikokrat parki
ral tam, kjer to ni dovoljeno. 
Pripoved enega od Izolanov, ki je 
bil med temi prekrškarji, delno 
pojasnjuje, kaj se je takrat doga
jalo. Tako kot večina kaznovanih 
je tudi on napisal ugovor na ne
katere kazni, dobil zagotovilo, 
da bodo obravnavane in upo
števane, vendar se potem ni nič 
zgodilo in kazni, z ugovori vred 
so najverjetneje obležale v pre
dalu občinske inšpekcije.

S prihodom novega vodje inšpek
cijskih služb, Črta Krnela so ob
vestila o prekršku in ugovori na
nje prišli na piano in očitno so jih 
vzeli v obravnavo ter o odločitvah 
v zvezi z ugovori, s skoraj dvolet
no zamudo, obvestili storilce pre
krškov.
Nekateri so kazni poravnali, drugi 
ne in pri slednjih se zdaj dogaja
jo že omenjane izvršbe Čarinske 
uprave iz Murske sobote, ki je 
pooblaščena za izvajanje teh po
stopkov tudi za Občino Izola.

tince

Primer, ki nas je vzpodbudil k po
novnemu pisanju o teh zapletih 
pa je še dodatno zakompliciran. 
Storilec prekrškov iz leta 2010 je 
takoj po prejetju obvestil podal 
kar nekaj ugovorov, vendar na
nje ni prejel nobenega odgovora. 
Ne takrat, niti zdaj, slabi dve leti 
kasneje.
Sklepi o tem ali so njegove ugo
vore upoštevali ali ne in odločbe 
o plačilu kazni za omenjene pre
krške so namreč potovale na nje
gov naslov v Bosni, kjer so jih 
enostavno odložili v nabiralnik in 
seveda o njih ni bil obveščen.

Ko so njegovi domači v prazni hiši 
našli ta velik kup kuvert so ga ob
vestili o pošiljkah a takrat je bilo 
za ugovore že prepozno in kazni 
so že šle v izvršbo na Carinsko 
upravo. Zdaj so mu že “sedli" na 
transakcijski račun oziroma plačo 
in mu redno odtegujejo izrečene 
kazni pa tudi ostale stroške, ki jih 
je skoraj dvakrat toliko kot znaša
jo kazni.
Gre za stroške, ki jih ima z izter
javo Carinska uprava (25 Eur) pa 
tudi za stroške, ki jih zaračuna 
Banka (cca 34 Eur) ter za takso 
(12 Eur) in še 2,5 Eur za bančno 
nakazilo. Vse skupaj znese nekaj 
več kot 70 Eurov in to za vsako ka
zen posebej. Kazen običajno zna
ša 40 Eur kršitelj pa na ta načun 
dejansko plača okoli 110 Eur. Ra
zen, če ni parkiral na makadamu 
ali v ulici, kjer je promet dovoljen 
le stanovalcem in je dobil bistveno 
višjo kazen.
Koliko občanov te dni s strahom 
pričakuje poštarja ali celo izterje
valce vedo v Občinski inšpekciji, 
gotovo pa jih je vsaj za dober pro
testni shod. D.M.

program
SECEMBER2012

20.12. četrtek ob 17.00
Top magic show s čarovnikom 

za otroke!
21.12. petek ob 22.00 koncert

Christmas JazzLessNess

24.12. ponedeljek ob 22.00 Dj set after Vigilia / Red cap party
25.12. torek ob 2i.oo Tradicionalna tombola No.H

28.12. petek ob 22 oo koncert Patrick&Buši / unplugged

29.12. sobota ob 22.oo Dj.set mr.Borut dj./Disco Party 80/90
30.12. nedelja ob 22.oo Dj.set miss Blazzy dj.&Co.-Bye Bye 2012

31.12. ponedeljek ob 2o.oo Silvesterska večerja

info: 051 646 565 
www.mobydickisola.com

Ali se bo “Ribič” prej podrl?
Ko je v javnost prišla vest, da je Eduard Jankovič, sicer lastnik restavra
cije Ribič na Velikem trgu, oddal ponudbo na javni razpis za pridobitev 
stavbne pravice za celoten kompleks v katerem se nahaja tudi njegova 
restavracija, smo pomislili, da bomo le preprečili, da bi se stavba podrla 
še preden bi zanjo našli investitorja.
Edi je bil tudi edini ponudnik in je bil seveda sprejet, saj je, za razliko od 
prejšnjega postopka, ko zainteresirani gradbinec ni niti plačal varščine 
(takrat so iste strokovne službe ocenile, da to ni potrebno), izpolnil vse 
formalne obveznosti, pridobil soglasje bank za tako veliko investicijo in 
pripravil nekaj svojih predlogov pred sklenitvijo pogodbe.
Toda pred tem ga je pričakalo nekaj neprijetnih presenečenj. Najprej je 
ugotovil, da od obljub strokovnih služb, da mu bodo pomagale urejati 
odnose z lastniki stanovanj v objektu, ne bo nič in da se bo moral z njimi 
pogajati sam. Potem je ugotovil, da ni nobene pripravljenosti na občin
ski strani, da z banko sklenejo ustrezen dogovor o tem, da ta lahko svoje 
posojilo zavaruje z vrednostjo objekta, ki ga bo moral v celoti zgraditi 
na novo. Za konec pa je sledila še zahteva, da začne stavbno pravico v 
višini 1.000 Eur mesečno plačevati od trenutka sklenitve pogodbe, kar 
je menda povsem drugače kot je praksa v sosednjih občinah, kjer stavb
no pravico začnejo plačevati ob pridobitvi uporabnega dovoljenja.
V tem primeru je Edi celo pristal, da začne plačevati stavbno pravico v 
trenutku, ko pridobi pravnomočno gradbeno dovoljenje, kar še vedno 
pomeni, da bo plačeval skoraj leto dni, preden bo sploh zgradil bodoči 
hotel in Izolo rešil najlepše ruševine v mestu.
Glede na to, da na strani občine ni bilo nobenega razumevanja za te
žave in riziko, ki ga je sprejel s tem projektom, je s pomočjo odvetnika 
zdaj poslal Občini Izola pripombe na osnutek pogodbe saj odvetniki 
ugotavljajo, da ta osnutek v več členih ni skladen z veljavno zakonodajo 
oziroma ni v skladu z namenom inštituta stavbne pravice. Po njihovem 
mnenju je osnutek pogodbe potreben celovite dopolnitve ter uskladitve 
z veljavno zakonodajo.
Glede na to, da danes ni lahko najti investitorja, ki bi se odločil za in
vesticijo vredno več kot milijon eurov pod tako težkimi pogoji, bodo v 
strokovnih službah občine gotovo poiskali rešitve, ki bodo zadovoljile 
obe strani. Stavba na Velikem trgu in Spinčičevi ulici je ob zadnjem de
ževju namreč dala nase še nekaj novih križev oziroma razpok. d.m.
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Stavka vrtcev

M izolske vzgojiteljice (s transparenti) na cesto
Spremembe normativov za predšolsko vzgojo so dvignile veliko prahu, Vlada sindikatom očita, da so se odločili za stavko še preden je nova 
zakonodaja sploh napisana, sindikati pa so v duhu časa (oportunistično) dvignili pest ob prvem znaku nezadovoljstva. A dejstvo je, da je 
preventiva vsekakor boljša od kurative, predvsem pa je jasen znak, da je javnost začela gledati pod prste tistim, ki odločajo.
V petek je napovedan konec sveta. 
Teoretiki zarot, ljubitelji alternativne 
zgodovine in ponudniki nastanitvenih 
kapacitet v Mehiki si že manejo roke 
ob pričakovanju potrditve, argumentov 
in mastnega zaslužka, v tem vrstnem 
redu. V Sloveniji, ki je uredno sicer del 
sveta, a nanj gleda bolj kot na neko vz
poredno vesolje, pa se o armageddonu 
ne sekiramo preveč.

Ne zanima nas, kaj so napovedali 
Maji pred 5125 leti (toliko namreč 
traja njihov koledar, ki bo v petek 
obrnil zadnji list), temveč se bolj 
osredotočamo na to, kako bomo na
šim poglavarjem povedali, da bodo 
končno razumeli, da masa s prstom 
ne kaže na tistega ali onega, ampak 
na celotno druščino. A ker tega očit
no še niso doumeli, so se med eno 
granitno kocko in drugo gorečo balo 
sena spravili na normative v vrtcih, 
s katerimi se ne strinja, razen njih, 
takorekoč nihče: niti zaposleni, niti 
starši, niti stroka in niti sindikati. 
Nihče.

O kakšnih spremembah 
govorimo?
In kaj spremenjeni normativi pred
videvajo? Zakonodaja sicer še ni 
potrjena, a v osnutku je zapisano, 
da naj bi vzgojiteljice delale dve uri 
in pol oziroma pet ur dlje za dru
go starostno obdobje, pomočnice 
naj bi delale eno uro dlje, v skupi
ne naj vključijo do tri otroke več, 
po prvotnem vladnem predlogu pa 
bi morala vzgojiteljica skrbeti kar 
za dva oddelka hkrati, torej za 34 
otrok, čeprav so menda ta zadnji 
predlog, po valu ogorčenja, umakni
li. Češ, kompromis. Glede na to, da 
je z internim referendumom stavko 
v vrtcih podprlo nekaj več, kot 95% 
zaposlenih, kar v političnem jeziku 
pomeni prav vsi, lahko pričakujemo, 
da če ne bo prišlo s strani vlade do 
iskanja rešitve, ne pa kompromisa, 
tega na sončni strani alp priljublje
nega političnega mehanizma, bodo 
predšolski vzgojitelji po vsej verjet
nosti stavkali, okvirno menda 23. 
januarja.
V Izoli je situacija z vrtci sicer že 
dolgo časa aktualna, predvsem zato, 
ker prostih kapacitet ni.
Dolgoletna ravnateljica vrtca Mavri
ca Suzana Božič je povedala, da so 
že tri leta prisiljeni odklanjati otro
ke, ker v vrtcu ni prostora. Sicer tre
nutno potekajo dela za odprtje nove 
igralnice, poleg tega pa, pravi, imajo 
informacijo, da se je število rojstev 
znižalo, tako da bo v prihodnje 
prostora dovolj tudi z obstoječimi 
normativi. „Bi pa sprememba nor
mativov na Izolske vrtce vplivala 
tako, kot na ostale v Sloveniji", 
pravi Božičeva.

„Za obstoječe normative smo se bo
rili trideset let in prišli smo na zelo 
visok nivo. Statistike pravijo, da 
kvalitetna predšolska vzgoja izred
no vpliva na družbo. V 21 letih se 
kar petkratno povrne strošek, ki 
ga vložimo. S tem, ko je populacija 
bolj izobražena, pa pride do manj 
kriminala ter njegovih posledic. S 
kakovostno predšolsko vzgojo so 
ljudje bolj samozavestni in bolje vo
dijo družbo. Zato pravim, da bi se 
na dolgi rok spremembe v normati
vih še kako poznale. “
Suzana Božič je še povedala, da 
zaradi velikega vpisa že zdaj niso 
usklajeni s prostorskimi normativi, 
ki zahtevajo tri kvadratne metre na 
otroka. Če bi se ti normativi še zvi
šali, se otroci ne bi imeli kje igrati. 
Čas, ki bi ga vzgojiteljice namenile 
posameznemu otroku, pa bi se ob
čutno znižal.
Kdo bi privarčeval?
Kdo bi sploh imel korist od novih 
normativov? Suzana Božič pravi tako: 
..Naredili smo nekaj izračunov in re
zultat je, da če upoštevamo odprav
nine in ostalo, kar bi te spremembe 
potegnile za sabo, bi bil strošek, vsaj 
kratkoročno, enak trenutnemu." Na 
ministrstvu sicer pravijo, da je nova 
zakonodaja na tem področju name
njena predvsem Občinam, za katere 
je predviden nižji proračun, saj si 
strošek vrtca delijo Občine in starši. 
In ne država, kot je to pri šolstvu. Si
cer pa skoraj celoten strošek vrtcev, 
okoli osemdeset odstotkov, gre za 
plače zaposlenih, te pa se od vrtca 
do vrtca, zaradi izobrazbe in delovne 
dobe vzgojiteljic, razlikujejo. Cena 
vrtca za občane je torej odvisna od 
plač zaposlenih, kar pomeni, da bolj 
kot Občine, bi s spremembo norma
tivov privarčevali ravno starši, ki pa 
se s spremenjeno zakonodajo ravno 
tako ne strinjajo. ..Razbremenitveza 
starše ne bi bile tako visoke. Po na
ših internih izračunih, ki sicer niso 
povsem točni, a dovolj okvirni, smo 
izračunali, da bi starši povprečno 
privarčevali 10 do 15 odstotkov cene 
vrtca, to pa bi odločilno vplivalo na 
poslabšane pogoje predšolske vzgo
je. Veste, že 31 let sem zaposlena v 
vrtcu in iskreno vam povem, da se 
ne bi rada vrnila v pogoje dela, kot 
so bili pred nekaj desetletji. Kako
vost dela v vrtcih je s časom izredno 
napredovala in moramo stremeti k 
temu, da jo še izboljšamo, ne pa da 
delamo korake nazaj. ”

Na Občini se zavedajo 
pomena predšolske vzgoje
Podobnega mnenja so tudi na 
Občini, kjer je za leto 2013 pred
videnih 2.540.836 eur za pro
grame v izolskih vrtcih, od tega 
namenijo za sofinanciranje nad- 
standardov 108.304 eur, torej za 
subvencioniranje vpisanih otrok, 
ki niso bili sprejeti v vrtec zaradi 
prostorske stiske, sofinanciranje 
otrok v razvojnem oddelku Cen
tra za korekcijo sluha in govora 
v Portorožu ter sofinanciranje 
spremljevalcev otrok s posebnimi 
potrebami.
Odgovorna za stike z javnostjo 
Občine Izola Martina Miklavčič 
Šumanski je zapisala, da „V ob
čini ne podpiramo predloga za 
spremembo zakonodaje na po
dročju normativov za izvajanje 
predšolske vzgoje ter se pridru
žujemo mnenju obeh izolskih 
vrtcev in strokovni javnosti, ki 
prav tako ne podpira poveče
vanja števila otrok v oddelkih 
v obeh starostnih obdobjih, to
rej od 1-3 let in od 3-6 let. Kot 
ključne argumente navajamo, 
da v občini namenjamo znantna 
denarna sredstva za kvalitetno 
predšolsko vzgojo ter sofinanci
ramo tudi nadstandardne pro

grame v prizadevanju, da bi otrokom 
omogočili najboljše pogoje za njihov 
telesni in duševni razvoj. Zavedamo 
se, da lahko otroci razvijajo določene 
spretnosti in sposobnosti le v staros
tnem obdobju od 1 do 6 let starosti. 
Predlagatelj sprememb normativov 
ni prepričal stroke in strokovne jav
nosti, predlog sprememb pa prinaša 
tudi bistveno slabšo kvaliteto predšol
ske vzgoje, kar je v nasprotju s priča
kovanji staršev in lokalne skupnosti. 
Dejstvo je, da bi imelo povečevanje 
števila otrok v oddelkih in sočasno 
povečevanje delovne obveznosti vzgo
jiteljev negativen vpliv na doseganje 
vzgojnih in izobraževalnih ciljev na 
področju predšolske vzgoje (kuriku- 
lumza vrtce), kar bo neposredno vpli
valo tudi na pripravljenost otrok za 
soočanje z izzivi sodobnega življenja 
v prihodnje. Zaradi zgoraj navedenih 
argumentov Občini Izola ni vseeno za 
stanje na področju predšolske vzgoje 
ter si prizadeva zagotavljati optimal
ne pogoje za vzgojo izolskih otrok in 
izpolnitev pričakovanj njihovih star
šev in s tem tudi širše družbene sku
pnosti kot take. ”
V izolske vrtce v šolskem letu 
2012/2013 je vključenih 652 otrok, ki 
so razporejeni v 35 oddelkih. Na novo 
je letos sprejetih 153 otrok (124 v vrt
cu Mavrica in 29 v vrtcu L’Aquilone). 
Starši so v vrtec pravočasno vpisali 
267 otrok in naknadno po roku še 24 
otrok. Tu je potrebno omeniti, da ne
kateri starši vpišejo otroke tudi v več 
vrtcev v različnih občinah. Na čakal
nem seznamu je trenutno še 109 otrok, 
vendar 59 otrok v septembru še ni iz
polnilo pogoja za vključitev v vrtec, 
to je dopolnjenih 11 mesecev starosti. 
„Sicer v prihodnjih mesecih predvide
vamo odprtje enega novega oddelka 
otrok prve starostne skupine v,pre
novljenem hišniškem stanovanju pri 
enoti Školjka. Gradbeno dovoljenje 
je pridobljeno. Projekti za izvedbo 
so izdelani, prav tako je izbran izva
jalec gradbenih del. Po zaključenih 
gradbenih delih bo potrebno prido
biti uporabno dovoljenje. Glede na 
navedeno ocenjujemo, da bomo od
delek odprli v mesecu februarju 2013.
V naslednjem letu pa predvidevamo 
nadzidavo hišniškega stanovanja in 
izgradnjo še ene igralnice. ” am
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Realna je le umetna trava
Na skupščini Športne zveze Izola so udeleženci največ časa in razprave namenili točki razno, 
ki je bila namenjena pogovoru z izolskim županom glede aktualnega stanja športa in nekaterih 
investicij v športne objekte, ki so v načrtu razvojnih programov do leta 2016.
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--------------------------------------------------------------------------------------------------- Zdravo mesto-------------------------------------------

Tudi tokrat je bil župan Igor 
Kolenc zelo konkreten in direk
ten ter za uvod povedal, da so v 
načrtu razvojnih programov res 
zapisani nekateri športni objek
ti, ki pa jih zagotovo ne bomo 
gradili, vendar so tam predvsem 
zato, “da jih ne bi pozabili”.
To velja za Center vodnih športov 
in nekatere podobne objekte, ki 
so se v tem dokumentu znašli tudi 
brez sodelovanja najbolj zaintere
siranih društev ali Športne zveze. 
Nasploh so člani te organizacije, 
ki zdaj združuje že 26 izolskih 
športnih društev pogrešali infor
macije ob oblikovanju predloga 
proračunov za naslednji dve leti in 
tudi župan je ugotovil, da obstaja 
težava v komuniciranju.
Ob sprejemanju poročila o delova
nju Športne zveze in njenega pro
grama za naslednje leto je pred
sednica, Alenka Šarkanj, izrazila 
zadovoljstvo, ker se, kljub teža
vam občinskega proračuna, sred
stva namenjena športu, ne zmanj
šujejo. Seveda pa želijo biti špor
tniki in Športna zveza vključeni v 
postopke občinske uprave, ki so 
povezani s športom v občini.

“Veliko stvari moramo urediti tudi 
na področju športa” je opozoril žu
pan in omenii, da so nekateri špor
tni objekti bili do nedavnega ali pa 
so še vedno brez uporabnega dovo
ljenja, od stadiona do balinišča v Ja
godju, ki je črna gradnja. “Če ga ne 
bomo uspeli pravočasno legalizirati 
bomo sredstva, ki smo jih namenili 
pokritju tega balinišča preusmerili v 
streho nad baliniščem v Kortah. “ 
Prav tako je, po županovih bese
dah, velik nered tudi pri urejanju 
odnosov med lastnikom objektov

in uporabniki. “Za nekatere objekte 
sploh nimamo sklenjenih pogodb 
med Občino in Centrom ali pa med 
Centrom in upravljala. Tudi zato je 
slabo poskrbljeno za redno vzdrže
vanje objektov, nekateri pa so tudi 
preslabo izkoriščeni. Kdo pa pravi, 
da jih rekreativci lahko najamejo 
samo do 22. ure, če so pripravljeni 
biti tam tudi do polnoči. Po drugi 
strani pa nismo skrbni gospodarji. 
Opazil sem, da gorijo luči na obeh 
pomožnih igriščih, čeprav trenirajo 
le na enem."

Zanimiva je bila tudi razprava o upo
rabi kombijev, ki jih je, za potrebe 
Centra, na lizing kupila Občina Izo
la. “Nekateri so si ta dva kombija kar 
prilastili, čeprav sta bila kupljena za 
vsa izolska športna društva."
V razpravi so potem pojasnili, da 
sta oba veslaška kluba, ki kombija 
največ uporabljata, prispevala nekaj 
denarja ob najemu lizinga, ter da sta 
kombija na voljo tudi drugim druš
tvom, če pravočasno napovejo svoje 
potrebe. Seveda pa je treba uporabo 
plačati, najemnina pa je enaka ti
stim, ki jih ponujajo druge agencije 
za najem vozil.
Še najbolj realna investicija je umet
na trava na stadionu, saj vzdrževa
nje travnate grude očitno ni uspeš
no. “V prejšnjih letih so plačevali po 
5 do 6 tisoč evrov, zadnji dve leti pa 
po 40 tisočakov in vseeno nimamo 
normalnega terena. Zato je bolje, da 
vložimo 300 tisočakov v umetno tra
vo in omogočimo uporabo stadiona 
vsaj nekaj ur na dan, ne pa tako kot 
zdaj, koga lahko uporabljamo samo 
nekaj ur tedensko."
Zanimiva je bila tudi informacija o 
načrtu za rekreacijski park Liva
de, ki ga načrtujejo severno od te
lovadnice osnovne šole Livade. Na 
tamkajšnji zeleni površini naj bi 
uredili tekaško progo dolgo nekaj 
več kot 400 metrov s 60 metrsko 
ravnino, ki bi jo lahko uporabljali za 
šolska tekmovanja, predvideni sta 
še dve igrišči ter igrala za otroke in 
telovadna orodja za starejše. 
Naslednje leto bodo različna orodja 
postavili tudi ob Parencani. d.m.

otroško plezalo ORODJA ZA OTROKE OTROŠKO IGRIŠČE 
ORODJA ZA ODRASLE
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"Gotof je" je (vendarle) tudi izolski hit
Po ne najbolj uspelem, ali pa vsaj množičnem protestu smo imeli občutek, da nam je v Izoli povsem vseeno. No, to sicer 
ni res, a naša ulica očitno še ni pripravljena na vstajo. Kljub temu pa je računlaniška, oziroma telefonska bit igra Gotof je 
nastala ravno v našem mestu, pod peresom, oziroma pod tipkovnico Petra Velenčiča.
Zadnje dni je pravi hit na an
droidovi tržnici mobilna igra 
Gotof je. Gre za inačico kultnih 
"space invadersov", v kateri 
kot junaki slovenskega naro
da uničujemo politike. Igro je 
spisal Peter Valenčič, ki nam je 
tudi sam povedal, kako je igra 
nastajala, od ideje do končne 
realizacije.
- Ideja o sami igri se mi je porodila 
ko sem v sredini novembra spre
mljal aktualno politično dogajanje 
v Sloveniji. Nenadoma je ljudem 
prekipelo in prišlo je do "vstaje". 
Po spletu so zaokrožili emblemi, 
transparenti v črno beli barvi, pod 
njimi pa je pisalo "Gotof je". Sicer 
še sam točno ne vem, kaj me je mo
tiviralo, da naredim igro. Morda to, 
da se pregovorno železo kuje, ko je 
še vroče. Najbolj me je zanimalo to, 
kako bodo ljudje reagirali, ko bodo 
zasledili aplikacijo za mobilni tele
fon z naslovom "gotof je". Časa sem 
imel malo zato sem razmišljal ali bi 
se lotil igre, kjer bi z loparčkom zbi
jali politike, ali pa starejši generaciji 
poznano igro space invaders, kjer s 
pomočjo vesoljske ladje obstreljuje
mo politike in ostale vplivne ljudi. 
Odločil sem se za izdelavo slednjih. 
Igro sem relativno hitro napisal saj 
ni zahtevna in ne zahteva zmoglji
vih telefonov. Spisal sem jo v dveh 
popoldnevih. Zelo je preprosta in 
za igranje ne potrebujemo posebnih 
veščin. Cilj je eliminirati napadalce, 
ki nas obstreljujejo. Igra je praktično 
neskončna saj se vrti v zanki vendar 
vsakič, ko eliminiramo vse nasprot

nike, se spremeni ozadje, za katero 
sem uporabil kar slovenske kraje, 
Ljubljana, Maribor, Bled, Velenje, 
Koper in tako naprej. Konec igre je 
takrat, ko nam zmanjka življenj ozi
roma, ko se naveličamo in ugasne
mo igro. Na enem izmed slovenskih 
radijev so povedali, da igra zago
tavlja sproščanje napetosti na manj 
škodljiv način, kot je na primer me
tanje granitnih kock in gorečih bakel 
v pročelja stavb in v policiste.
- Igro je mogoče sneti na androi
dove naprave. Je verzija za applov 
iOS tudi v načrtu?
- Žal verzije za IOS nisem naredil 
iz dveh razlogovo. Prvi je ta, da ni
mam aparata iPhone, drugi je pa ta, 
da se programiranje za mobilnike 
Apple nekoliko razlikuje od samega 
programiranja telefonov ali tablic, 
na katerih je nameščen operacijski 
sistem Android.

Cvetličarna^

MIMI fk
Drevored 1. Maja 4 6310 Izola, tel. 040 745 748

Umik: delavnik od 8.ure do 19.ure 
sobota od 8.ure do 16.ure, nedelja od 8.ure do 12. ure

VSEM NAŠIM STRANKAM ŽELIMO 
VESELE PRAZNIKE IN SREČNO 

NOVO LETO
V decembru imamo ob lepem vremenu 
pred pokopališčem v Izoli postavljeno 
stojnico vsak dan od 8.00 do 14.00, M - 

"JF tUjčkr ob nedeljah pa
fi* od 8.00 do 12.00

V kolikor bi se našel prostovoljec za 
razvoj verzije za Iphone bi mu seve
da z veseljem odstopil tudi izvorno 
kodo, ki trenutno deluje na androi
du.
- Koliko dovvnloadov si pričakoval 
oziroma, te je presenetilo, ko jih je 
bilo veliko?
- Pred časom sem za android razvil 
aplikacijo, ki prikazuje meteorološ
ke podatke iz boje pred Piranom. 
Aplikacijo sem objavil na android 
marketu (google piay), informacijo 
o aplikaciji pa so objavili tudi na 
spletni strani morske biološke po
staje Piran. V dveh mesecih si je 
aplikacijo pobralo okoli 90 ljudi. 
Pri igri "gotof je" je bila zgodba pov
sem drugačna. Ko sem igro objavil, 
tam nekje proti koncu novembra, 
sem najprej posredoval informacijo 
na svoj facebook profil. Ta pa se je 
razširila kot eksplozija. Ljudje so 
"delili" povezavo in nenadoma je 
začelo naraščati število namestitev. 
Za primer, v začetku decembra je 
bilo 47 namestitev, danes pa jih je 
že skoraj 8000. V tem kratkem ob
dobju so informacijo o igri objavili 
tudi na nekaterih radijskih in medij
skih portalih. Seveda so s tem pri
pomogli k dodatnemu download-u. 
Lahko rečem, da meje zadeva prese
netila. Veliko prijateljev me je vpra
šalo zakaj nisem dal igre "plačljive" 
recimo za 0,10 EUR po namestitvi. 
Mislim, da bi s plačljivostjo bilo ve
liko manj namestitev. Mogoče bi pa 
vendarle zaslužil "božičnico"?
- Je to tvoj prvi poizkus programi
ranja igre za mobilno napravo?
- Ja in ne. Pred časom sem napisal 
igro, kjer s prstom "stremo" svoje 
sodelavce ampak to je bilo bolj za 
zabavo. Programiranje ni nič druge
ga kot učenje nekega "izmišljenega" 
jezika. Mislim, da bi se veliko težje 
naučil kvačkanja s kvačko in sukan
cem, kot pa programiranja. Je pa 
res, da je pisanje iger zame zahtev
nejše kot pisanje kakšnih poslovnih 
ali namenskih programov. Predvsem 
me zanimajo aplikacije kjer večino 
dela opravi sam telefon.

Recimo prepoznava avtomobilskih 
tablic, prepoznava besedila, prepo
znava obraza itd. Skratka možnosti 
s pomočjo pametnih telefonov je 
veliko saj so to pravi "računalniki" 
v majhnih ohišjih. Zavedati se mo
ramo, da pametni telefoni vsebujejo 
kopico senzorjev, kot so senzor pos
peškov, giro kompas, gps, fotoapa
rat, mikrofon, temperaturni senzor, 
tlačni senzor in še druge. Imamo 
torej zelo zmogljivo napravo za kate
ro moramo le dobiti idejo, kako bi ji 
lahko izkoristili.
- Strokovnjaki pravijo, da so mo
bilne naprave omogočile progra
merjem, ki imajo dobro idejo, a 
pomanjkanje sredstev, da vendar
le svetu prikažejo svoj izdelek. Se 
ti zdi, da je to res?
- Še vedno sem mnenja, da posame
znik zelo težko uspe sam. Ideje la
hko človek ima takšne in drugačne 
vendar brez dobre ekipe težko kaj 
dosežeš, oziroma sprogramiraš. Za 
mobilnike je trenutno na voljo na 
miljone aplikacij, vendar so le neka
tere od teh uporabne. In le peščica 
teh avtorjev je od prodaje teh apli
kacij tudi kaj zaslužila. Aplikacija 
za mobilne telefone mora biti res 
brezhibna, uporabniku prijazna in 
enostavna za uporabo. Najmanjša 
napaka te stane dobre besede in 
zaslužka. Zavedati se moramo tudi 
to, da vsak razvijalec, ki želi objaviti 
svoje aplikacije naprimer na "google 
play-u” mora najprej plačati račun 
družbi Google, saj ti omogoča celot
no infrastrukturo za objavo in trže
nje aplikacije. Poleg tega ti za vsak 
"prodan" program poberejo maržo, 
ki je, mislim, da okoli 30 odstotna.
- Bi lahko živel od prodaje iger 
oziroma aplikacij za mobilne na
prave ali je to vendarle še vedno 
nekakšen "hobi"?
- Nikakor. Še vedno sem nekoliko-
skeptičen, da bi živel od prodaje iger. 
Igre so res veja, kjer je največ povpra
ševanja, vendar zahtevajo veliko več 
truda in idej, da bi na koncu resnič
no uspel. Pri igrah je rizično tudi to, 
da v kolikor objaviš idejo in morda 
"na pol" delujočo igro, ti bodo idejo 
"prekopirali". No, vendarle je tudi 
moja igra kopija že narejene, ki je 
nastala daljnega leta 1979. Mislim, 
da mi bo programiranje za pametne 
telefone postala vzporedna veja k ob
stoječemu programiranju poslovnih 
aplikacij. Nikoli se ne ve, kaj to pri
nese pri morebitnemu iskanju nove 
zaposlitve. Veliko štejejo reference, 
ki jih človek ima. Tudi če je ta še tako 
banalna ni zanemarljiva. am
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Vesel božič in srečno novo leto
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December se ponuja, kaj pa vi?
Dnevi do konca tega leta bodo tudi v Izoli polni različnih zanimivih dogodkov, Začenja se s sobotno proslavo in koncer
tom Pihalnega orkestra Izola s katerim bo nastopil Oto Pestner, istočasno bo nedaleč stran pela Anika Horvat, potem pa 
se bo vsak večer dogajalo v parku Pietro Coppo oziroma v kulturnem domu ter na Ljubljanski ulici in na podeželju.

Vesel-božičin-srečng-ngvo leto
M/uimn/M: 9

Večino prireditev v decembru se
veda organizira Center za kultu
ro, šport in prireditve Izola, ki je 
pripravil program prireditev na 
prostem in tiste, ki bodo v kultur
nem domu. Seveda pa bodo v pri
meru slabega vremena prireditve 
s parka Pietro Coppo prenesli na 
“suho” v kulturni dom.
Jutri, v petek, 21. decembra ob 
17.00 uri bo v Kulturnem domu 
s predstavo ŠKRATJE DEDKA 
MRAZA nastopilo Gledališče 
Steps iz Izole. V soboto, 22. de
cembra ob 19.00 pa bo prav tako 
v Kulturnem domu, ob dnevu slo
venske samostojnosti in enotnosti 
nastopil PIHALNI ORKESTER 
IZOLA z OTOM PESTNERJEM. 
Za ta nastop so vse vstopnice že 
oddane, tako da boste morali za
mudniki, ki niste pravočasno dvi
gnili vstopnic v galeriji Alga, poča
kati na drugo priložnost.
Veseli december so v Centru poi
menovali prireditve, ki jih bodo od 
25. do 30. decembra ob 17.00 uri 
pripravljali v parku Pietro Coppo. 
V torek 25. 12. ob 17.00 bo nasto
pil Duo PINGO, v sredo 26. 12. 
bo tam predstava BABICA ZIMA,

v četrtek, 27. 12. bo predstava
DEDKOV PRIDNOMETER, v pe
tek bo nastopil SAM SEBASTJAN, 
v soboto, 29. 12. pa bo tam PALČ
KOV CIRKUS. V nedeljo 30. 12. ob 
17.00 bo v kulturni dom prišel De
dek Mraz in s seboj jarinesel tudi 
predstavo SNEGULJČICA.
V ponedeljek, 31. 12. od 22.00 da
lje pa pridite na SILVESTROVANJE 
NA LONKI z ansamblom LOS AM- 
MIGOS. Saj veste - NA PROSTEM 
IN MED LJUDMI JE LEPŠE.

Decembrska zmrzal bo topla
Tradicionalno Decembrsko zmrzal so Izdani tokrat združili z ostalimi 
prireditvami v Ljubljanski ulici, ki jih pripravljajo posamezni umetniški 
ateljeji, tako da je nastal celovit program z imenom December v Lju
bljanski. Poleg društva Izolani, ki pripravlja že znano Decembrsko 
zmrzal na largu Pr spini bodo v drugi polovici decembra še pesniški 
večeri, ki jih bodo pripravili v ateljeju umetniškega nakita Taktil pa 
delavnice, ki jih pripravljajo v društvu Svilena pot, otroške delavnice 
bodo v organizaciji Društva prijateljev mladine, različne predstavitve 
izdelkov iz naravnih materialov pripravlja atelje Apeiron, seveda pa bo 
v vinoteki in degustacijskem centru ter na stojnicah vrsta predstavitev 
vinarjev in oljkarjev, iz lokalov bo dišalo po kuhanem vinu in čaju.

Prireditve Pr’ spini
Na prireditvenem prostoru 
Pr špini pa se vse dni, od 
24. do 29. decembra, z izje
mo nedelje in božiča, obe
tajo prireditve za otroke in 
njihove starše ter za malo 
starejše otroke.
Za najmlajše bodo od 18. 
ure dalje skrbeli animator
ji, na odru se bodo morda 
predstavili tudi učenci izol
skih osnovnih šol, seveda 

pa bo naj mlajše obiskal tudi Dedek mraz z že tradicionalno torto veli
kanko, ki bo zadoščala za 300 porcij in jo pripravljajo nagrajeni slašči
čarji LifeClass hotelov iz Portoroža. Malo starejši otroci pa bodo nato 
lahko pozdravili nekaj znanih glasbenih imen. V ponedeljek bo nasto
pila izvrstna mlada pevka Tina Hrabar s skupino, v sredo bodo prišli 
Dance Mamblita, v četrtek domači Grafenberg und The Alkotesters 
in Sottomayor, v petek bo prišla Bilbi z vijolicami in drugimi uspešni
cami, v soboto pa iz tolminskih hribov prideta v dolino Jani in Renata 
oziroma skupina Bakalina.
Vremenarji napovedujejo spremenljivo vreme, brez veliko padavin, vse
kakor pa brez niških temperatur, zato bo Ljubljanska ulica, od 24. do 29. 
decembra (z izjemo 25. decembra) pravi kraj za praznično druženje.

Praznično na hribu
Iz društva Šparžin želijo, da bi bil 
prihajajoči praznični čas res čaro
ben, hkrati pa vabijo na priredi
tve, ki jih pripravljajo za naslednje 
dni.
• od 22. do 24. decembra med 
17. in 20. uro bo živahno na dvo
rišču hostla Stara šola v Kortah, 
kjer vas bodo poleg ponudbe na 
BOŽIČNI TRŽNICI razveselili še:
• 22. decembra ob 18. uri Ženski 
pevski zbor KD - Korte ter mlada 
violinistka Lea Žabkar,
• 23. decembra ob 18. uri skupi
na mladih muzikantov,
• 24. decembra pa bodo med 
čakanjem na OBISK BOŽIČKA, 
zaigrali še mladi HARMONIKAŠI 
Sara, Mark, Timi in Nejc.

Dan samostojnosti in enotnosti bomo v Izoli 
obeležili 22. decembra s koncertom Pihalne
ga orkestra Izola, ki ga že leta vodita dirigent 
prof. Mirko Orlač in predsednik Denis Lovre
čič. Člani pihalnega orkestra poslušalce vep- 
no pritegnejo z inovativno izvedbo, gosti in 
animacijami.

Božiček bo potoval po naslednjem urniku:
• igrišče na Šaredu ob 16. uri,
• Cetore ob 16.30,
• kulturni dom na Maliji ob 17.00
• stara šola v Kortah ob 18.10,
• Medoši ob 18.40,
• Vrh v Medoših ob 19. uri.

Tudi letošnji nastop bo poseben, saj 
bo na odru skupaj z orkestrom za
pel eden najboljših pevcev s sloven
ske glsabene scene Oto Pestner. 
Sicer člani Pihalnega orkestra Izola 
nastopajo doma in v tujini. Če po
leg vseh dosežkov omenimo samo 
zadnje, so lani na mednarodnem 
tekmovanju pihalnih orkestrov v 
Splitu dosegli tretje mesto in prejeli 
bronasto priznanje, letos pa so se na 
mednarodnem tekmovanju pihalnih 
orkestrov Flicorno d’oro v Rivi del 
Garda uvrstili v sam vrh v svoji sku
pini. Aprila so gostili tudi priznane
ga italijanskega skladatelja Marca 
Somadossija, ki jim je pomagal 
sestaviti tekmovalne skladbe ravno 
za nastop v Rivi di Garda. Sicer pa 
si je v njegovi dirigentski šoli v Italiji 
znanja nabiral tudi dirigent pihalne
ga orkestra prof. Mirko Orlač.
Za prihodnje leto že pripravljajo nov 
program za koncert ob dnevu žena 
8. marca. Občane bodo prebudili s 
prvomajsko budnico, konec maja 
pa se bodo udeležili Mednarodnega 
srečanja istrskih pihalnih orkestrov

na Hrvaškem, katerega člani so že 
več kot 30 let. Pomagali bodo pri 
organizaciji in izpeljavi prireditve 
Poletne godbe, ki vsako nedeljo v 
Izolo pripelje orkestre iz cele Slove
nije in drugod. V juliju pa prirejajo 
letni koncert, ki bo še eno zanimivo 
presenečenje.
Pa še dodatna informacija: Vstopnic 
za proslavo in koncert ni več na vo
ljo, saj so jih prijatelji orkestra in 
pristaši Ota Pestnerja razgrabili v 
slabih dveh dneh. Glede na to, da in- 
šektorji nadzorujejo koliko obisko
valcev je v dvorani, glede na njeno 
kapaciteto, boste tisti, ki vstopnic 
nimate, žal ostali brez tega zanimi
vega dogodka.

Invalidi in upokojenci v Delfinu
Člane društva invalidov Izola in 
člane DU Jagodje - Dobrava obve
ščamo, da smo na sedežu društva 
invalidov pričeli z vpisovanjem za 
srečanje ob zaključku leta, ki ga 
bodo proslavili v soboto 22.12.2012 
v hotelu Delfin.

predsednik Dl Franc Poropat

Naj vas v prihajajočem letu povezujejo lepe misli in 
iskrene želje, kajti le tako bomo lahko skupaj obogatili 

življenjski vsakdan.

Spoštovane občanke in občani, želimo vam 
vse dobro ob prihajajočih praznikih in sreče v 

novem letu 2013.
Kolektiv Komunale Izola, d. o. o.

NelFanno che verrd, possano unirvi pensieri positivi e auguri 
sinceri, perche solo uniti potremo rendere piti ricca la nostra 

vita di tutti i giorni.

Čari dttadine e dttadini, vi auguriamo tutto il meglio 
per i prossimi giorni festivi e im felice 

Anno Nuovo 2013.
IIpersonale delTazienda Komunala Isola s.r.l.

Spoštovane bralke in bralci Mandrača

Ker se bo po koncu sveta začel nov 
svet, se smem obrniti na vas z vo
ščilom ob letošnjem božiču. Moja 
misel za letošnji božič gre k vsem, 
ki zaradi bolezni, osamljenosti ali 
kakšne druge krize težko živite. 
Božič je praznik, ko dodamo k naši 
mizi še nekoga.
Koga bi letos povabili k praznični 
mizi: Otroka, brezdomca, ostarele
ga, brezposelnega ... toliko idej je. 
Povabimo ga k mizi, da bi z njim 
razdelili veselje, besedo, anekdoto. 
Kajti človek pri mizi tudi pripovedu
je in posluša...
Ko tako za praznik vstopam k vaši 
mizi, Vam bi rad povedal staro 
zgodbo.

Aru
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Na tistem dolgem potovanju je Joža prišel do hišice v kateri je bil 
angel. Angel je v rokah imel veliko knjigo in jo je prebiral. »Kaj be
reš,« je zanimalo popotnika? »V tej knjigi so zapisani tisti, ki imajo 
radi Boga.« »Pa moje ime je zapisano?« je vprašal Joža. Angel je kar 
dolgo listal po knjigi in ni našel Ježevega imena.
Joža pa je bil čuteč mož, ki je rad pomagal otrokom. Bil je prijazen 
do sosedov in potrebnim je iz svojega malega vrta prinašal zelenja
vo. To je povedal angelu in angel je vzel drugo knjigo, knjigo dobrote 
in vanjo zapisal Joževo ime.
Joža je potoval naprej in spet srečal drugega angela s knjigo. Angel 
je prebiral knjigo tistih, ki jih ima Bog rad. Malo prestrašeno je naš 
Joža vendarle vprašal: »Kaj moje ime je v knjigi...?« Angel pogleda 
in odgovori: »Seveda, na prvem mestu...!«

Božično sporočilo je pripoved o tem, da ima Bog različne knjige. Da 
so v njih zapisane vsakovrstne dobrote. Sočutje in dobrota je kot 
korenina. Velikokrat se ne vidi ker raste in se razrašča pod površ
jem, vendar vsa plemenitost raste iz tega. Dobrohotnost je koreni
na, ki ne raste navzdol ampak vodoravno in se prepleta z drugimi 
koreninami. Dobrota je najprej pogled, potem pozdrav, potem stisk 
roke, zdravica ... in potem še veliko drugih možnosti. Mogoče nas 
bo kriza spomnila, da živimo v prepletenem svetu, da vsak zase ne 
bomo preživeli in da je sreča biti prepleten s prijatelji. Da je velika 
sreča že to, da te ima kdo resnično rad. Voščim vam, spoštovani 
Izolani, ob teh praznikih veliko poguma in da bi z novim letom, 
po tem novem svetu, ki bo nastal, ko bo starega konec, hodili po 
poti sočutja in sreče. Pojdite sreči naproti, »pa magari z bičikleto«, 
kot pravi pesem, kajti sreča se je že odpravila proti vam, da bi vam 
stisnila roko.

Naj bodo prazniki in vse vaše poti v novem letu blagoslovljene in 
naj se vsaka zadeva srečno izteče.

Voščim: župnik Janez

Post seriptum
Vsako leto dan pred božičem dobim enih 
sto klicev z vprašanjem: »Kdaj je polnoč
nica?« Saj mi ni težko odgovarjat, ampak 
odgovor je že v vprašanju. Polnočnica je 
ob polnoči. Je pa res, da se splača priti 
kakšnih 20 minut prej, da se uglasimo in 
umirimo. Slovesna sv. maša bo tudi na 
božič ob lOh. Obakrat pri sv. Mavru. Va
bljeni na ogled jaslic tudi k sv. Roku. Obo
je jaslice so res vrhunsko lepo izdelane in 
simbolno pomenljive. Če bomo imeli pro
stovoljce za varovanje, bodo cerkve odpr
te tudi izven časa svetih maš.

Običajno za božič povemo tudi, kaj se je novega zgodilo, zgradilo 
in obnovilo v župniji. Letos se nimamo s čim pohvalit. Ja obiskal 
nas je Miklavž, zelo slovesno in povezano je bilo za svetega Mavra, 
Mladi se zbirajo za duhovne teme in za druženje ob petkih in so 
zelo aktivni. Imamo blizu dvesto otrok pri verouku, nekaj nad 500 
kristjanov vsako nedeljo pri sveti maši in veliko dobrih ljudi, ki po
magajo kot prostovoljci v župniji. Naj tudi tukaj zapišem vsakemu 
iskreno zahvalo. Zvonika nismo dokončali, kot je bilo napovedano, 
iz znanih razlogov. Manjkajo še stopnice, ki bi omogočile dostop 
za razgledišče. Smo pa z vsemi razpoložljivimi sredstvi (saj denarja 
nismo imeli kaj dosti) pomagali lajšati stiske tistih, ki jih je življenje 
preizkusilo.

,1
Hi
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Četrtek 20. december 2012
Moby Dick - ob 17.00

Top magic show s čarovnikom
za otroke !

Kino Odeon - ob 18.00

Ob stoti obletnici rojstva 
Franceta Brenka + KINO!

Predstavitev sveže revije Kino!, ki je posvečena tovarišu profesorju 
Francetu Brenku, ter o delu in razmišljanjih tega filmskega tovariša, ki 
je močno preoral takrat še nedotaknjeno ledino slovenskega filmskega 

prostora, predstavitvi bo sledil film

Tri zgodbe
(Jane Kavčič, Igor Pretnar, France Kosmač, 1955),

Manziolijeva palača - ob 20.00

BOZicni koncert z italijansko renesančno glasbo. 
Predstavila se bo skupina La Rossignol iz kraja Castelleone (Italija).

Hotel Delfin - ob 20.00

Revija pevskih zborov
ŽPZ Sinji Galeb DU Izola, bistriški zbor Avgust Šuligoj, ljudski pevci.

Petek 21. december 2012
Kulturni dom Izola ^pb 17.00

Škratje 
Dedka Mraza

premiera
Kud gledališče Steps, JSKD Izola in KCI 

Vstopnine ni!

Moby Dick - ob 22.00

Koncert Christmas JazzLessNess

Galerija Salsaverde Gramscijevtrg4 izoia

”A ŠE?! PA JANE?!”
avtor

Marko Jakše

Galerija Al^a / Knstanovtrgi
razstava NARODNE NOSE
Sončna dvorana / ulica Giordana Bruna 6 (pri cerkvi Sv.Mavra).

Vabimo vas na ogled 12. regijske razstave primorskih 
likovnih ustvarjalcev INTERIER
Razstavljajo: SLAVKO GUŠTIN, DAJANA ČOK, ALMIRA BENASSI, ANAMARIJA 
SAMEC, SONJA PEROCI, ZDENKA VINŠEK, ERIKA SAVIČ, IVA REBEC, MARI
NA BENČIČ, MARIJA BEGANOVIČ, JANA PERIC, KARMEN ROJC, JOŽICA GO
LJA, ZDENKA PETEK, ZORAN ROŽIČ, SAŠA KUDER, BOŽENKA KNEZ, SNEŽI
ČA KRAJNC, DRAGANA DADA ČURIN, KATJA DEBEVEC 
Razstava bo na ogled do 30. decembra 2012 (petek 16.-18. me. sobota 10.-12. ure, nedelja 16.-18. ure)

ac>

INSUIA
GALERIJA • OAU.hRlA

et
Vabimo vas na ogled razsti

'ALENKA VICE
SV. JURIJ Razstava bo na ogled do 10. januarja

ATEUEDUKA piran

"Pravljica" MAJA ČERNE
Hangar bar - zvečer

End of the vvorld partv
Vabljeni, da z nami dočakate KONEC SVETA. Na zadnji poti vas bo pospremil DJ Benjamin Shock.

Sobota 22. december 2012
Kulturni dom Izola - ob 19.00

Ob Dnevu slovenske 
samostojnosti in enotnosti

koncert

PIHALNI ORKESTER IZOLA & 
OTO PESTNER

Brezplačne vstopnice lahko prevzamete v galeriji Alga v Izoli. Število sedežev je omejeno.

Hangar bar - zvečer

Prednovoletni koncert Anike Horvat ob klavirski spremljavi

Mestna knjižnica Izola
OBVESTILO ZA UPORABNIKE 

V PONEDELJEK, 24. IN 31. DECEMBRA 2012 
BO KNJIŽNICA ODPRTA OD 9.00 DO 12.00 URE.

• Razstavljajo v mesecu decembru: razstava fotografije izolskih cerkva, ki jih je posnel izol
ski umetniški fotograf Remigio Grižonič, razstava ročno izdelanih torbic iz blaga in volne 
gospe Irena Eržen, razstava ročnih del treh izolskih ljubiteljskih ustvarjalke: Zlata Radi- 
kon - ročno izdelane božične in novoletne voščilnice, Frančiška Lesjak, - ekološki okra
ski (adventni venčki, angelčki...) upokojene učiteljice matematike Ljubice Žvab umetelno 
narejenihe idrijske čipke in Bruna Kocjančič pletene prte in druge manjše ročne izdelke, 
razstava originalne ilustracije iz knjige Krakajoči papagaj - brazilske ljudske pravljice ilu
stratorke Laura Ličer.

• Torkova pravljična ura - vsak torek ob 17. uri v pravljični sobi - Vabljeni otroci od 
dopolnjenega 4. leta starosti. Otroci naj s seboj prinesejo tudi copatke. Vstop je prost.

• Sobotna joga smeha Vadba poteka vsako soboto od 10. do 11. ure v pravljični sobi 
.Vadbo vodi vaditeljica joge smeha Nataša Kitič. Udeležba je brezplačna! Prijavite se 
lahko telit.: 05)6631-282 ali na e-naslovu: HVPERLINK "mailto:izola@borzazna- 
nja.si” izola@borzaznanja.si

Spoštovani prijatelji DPM Izola!

Ponedeljek 24.december 2012
Hotel Delfin - ob 20.00

Zaključni pevski večer v letu 2012.
Ljudska pesem, stara slovenska božična pesem ter praznični recital. Skozi večer bo pope

ljala Marjetka Popovski

Vabimo vas na našo stojnico na Decembrski zmrzali na Ljubljanski ulici, in 
sicer 22., 26., 27., 28., 29. in 30.12 med 17. in 21. uro. Pripravili smo različne 
delavnice za otroke, z nakupom naših izdelkov pa boste prispevali za naba
vo materialov v novem letu.

Lep pozdrav, DPM Izola

Decembrska zmrzal 2012
Ljubljanska ulica - od 18.00 - 21.30

24. do 29. decembra razen 25.decembra

Veseli december
park P. Coppo - ob 17.00

25.12. Duo Pingo
26.12. Babica Zima

27.12. Dedkov Pridnometer
28.12. Sam Sebastjan
29.12. Palčkov cirkus

30.12. - Kulturni dom - Dedek Mraz s predstavo Sneguljčica

Praznični dnevi na podeželju
- od 22. do 24. decembra med 17. in 20. uro na dvorišču 

hostla Stara šola v Kortah, kjer vas bodo poleg ponudbe na 
BOŽIČNI TRŽNICI razveselili še:

- 22. decembra ob 18. uri Ženski pevski zbor KD - Korte ter mlada 
violinistka Lea Žabkar,

- 23. decembra ob 18. uri skupina mladih muzikantov,
-24. decembra, pa nam bodo med čakanjem na OBISK BOŽIČKA, 

zaigrali še naši mladi HARMONIKAŠI Sara, Mark, Timi in Nejc. 
Božiček se bo predvidoma pripeljal mimo 

- igrišča na Šaredu ob 16. uri, - Cetor ob 16.30,
- kulturnega doma na Maliji ob 17. uri, - stare šole v Kortah ob 18.10, 

- Medošev ob 18.40, - Vrha v Medoših ob 19. uri.
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Glasbeni talenti na Insuli 2012
V soboto in nedeljo, 15. in 16. decembra je bilo v dvorani Glasbene šole Izola 1. 
mednarodno tekmovanje mladih glasbenikov Insula 2012 na katerem je nastopilo 29 
pianistk in pianistov iz šestih držav Evrope.
Udeležba je, vsaj po njegovih 
besedah, presenetila tudi orga
nizatorja tekmovanja, izolskega 
pianista Roka Palčiča, ki si je 
tekmovanje zamislil kot tekmo
valno srečanje učencev obalnih 
glasbenih šol, toda glas o tekmo
vanju in o zelo strokovni žiriji je 
šel naokoli in prijavili so se tudi 
mladi glasbeniki od drugod, 
tudi iz tujine. Tako je na koncu 
število domačih mladih glasbe
nikov zadoščalo le za tretjino 
vseh udeležencev.
Mladi pianisti so nastopali v sobo
to in nedeljo, ko so pripravili tudi 
zaključni koncert po razglasitvi 
rezultatov. Strokovna žirija, ki so 
jo sestavljali trije ugledni pianisti 
in pedagogi: Massimo Gon iz Tr
sta, Erwin Kropfitsch iz Celovca 
in francoski pianist Christian 
Tharla, ki sicer poučuje na gla
sbeni akademiji v Grazu, je prvo 
nagrado dodelila dvem tekmoval
kam: 19-letni Yung Yu Liang s 
Tajvana, ki je tekmovala v najvišji 
(E) starostni kategoriji in 12 letni 
Teji Udovič Kovačič, učenka ko
prske Glasbene šole, ki je nastopi
la med tekmovalci B kategorije.

Teja Udovič Kovačič, ki ima za 
sabo že vrsto uspešnih nastopov 
na različnih tekmovanjih in že vsa 
leta sodeluje z mentorico Selmo 
Chicco Majdin je doma s Škofij, že 
kot devetletna deklica pa je igrala 
kot solistka z godalnim orkestrom 
Vladimir Lovec na prireditvi ob 
60. obletnici Glasbene šole Koper. 
Poleg klavirja se uči tudi igranja 
harmonike, kjer je prav tako zelo 
uspešna.

Novembra lani je, še kot 11 letni
ca, nastopila kot solistka s sim
foničnim orkestrom Slovenske 
filharmonije v veliki dvorani Can
karjevega doma.
Nagrajence letošnjega tekmova
nja Insula 2012 čaka za nagrado 
nastop na Konservatoriju Johann 
Josef Fox v Gradcu, društvo Ars 
Haliaeti, ki poleti organizira tudi 
mojstrske tečaje za mlade glasbe
nike, pa veliko novih odkritij, ur

Predpraznični koncert
Društvo upokojencev Izola in njihov 
Ženski pevski zbor »Sinji galeb« 
prireja, v sodelovanju z Društvom 
upokojencev iz Ilirske Bistrice in 
njihovim MePZ »A. Šuligoj« tradi
cionalni prednovoletno - božični 
koncert, v četrtek, ob 20.00 uri, v 
izolskem hotelu Delfin.
Za popestritev večera bosta z nami 
zapela še ljudska pevska skupina 
»Možje in fantje« iz Velike Buko
vice, Vokalna skupina iz Rečice in 
Zarečice in instrumentalna skupi
na njihovega dolgoletnega zboro
vodje Dimitrija Grlja.

Vljudno vabljeni!

«IJ ALUNNI E IL CO LEE TU
VO DEIJA SCIJOLt MEDU 
PIETKO COPPO 1)1 ISOLA

augurano 
un buon Natale 

e un felice anno nuovo.

DIJAKI IN KOLEKTIV SREDNJE 
ŠOLE PIETRO COPPO IZOLA

voščijo 
vesel božič 

in srečno novo leto.

Iz zbora je nastal IZBOR
Izolani in posebej ljubitelji zborovskega petja se bodo gotovo še do
lgo, z veseljem spominjali prejšnjega četrtka, 13. decembra, ko so 
se v kulturnem domu Izola številnim poslušalcem predstavili pevci 
Moškega pevskega zbora Izola in pevke Ženskega pevskega zbora iz 
Kort. Dogodek je bil toliko bolj pomemben, ker je bil to njihov prvi 
letošnji koncert na odru domačega kulturnega centra.
Moški pevski zbor Izola deluje že vrsto let, a jih, na žalost, doma, v 
Izoli, ne slišimo prav pogosto. Tokratni koncert so predstavili v dveh 
delih. Med obema deloma pa so obiskovalci koncerta lahko prisluhnili 
Ženskemu pevskemu zboru iz Kort, pod vodstvom Eneje Baloh. 
Koncert MPZ Izola je zajemal le del njihovega repertoarja, rdeča nit 
vseh pesmi pa sta bila ljubezen in prijateljstvo. Vzdušje v dvorani je 
bilo polno pozitivne energije, med koncertom pa je ta še naraščala.
Ta energija je v poslušalcih še budila spo
min na čase, ko smo ljudje še znali stopi
ti skupaj in se tudi poslušati. Občinstvo 
res ni skoparilo z aplavzi. Posebej veliko 
interesa je vzbudila pesem, ki so jo pev
ci zapeli v kraškem narečju in so jo ob 
koncu koncerta, po vztrajnem aplavzu 
ponovili.
Kot je povedal predsednik MoPZ Izola,
Franc Žnidaršič, se morajo pevci po
sebej zahvaliti zborovodji in mentorju 
profesorju Antonu Balohu, saj je s svojo 
vztrajnostjo in pozitivno energijo iz izol
skih pevcev ..naredil" izbor, ki s ponosom 
nosi ime Moški pevski zbor Izola. Za
hvaljujejo se tudi kulturnem domu Izola, 
g. Nevenki za brezplačno uporabo dvora
ne, za tehnično pomoč Danilu Urdihu ter 
Zvonki Radojevič iz JSKD.
Zahvala gre tudi družini Korenika iz Kort, 
ki je omogočila pogostitev ob koncu kon
certa. Posebna zahvala velja g. Dragici 
Sodržnik, soprogi pevca Jožeta, ki je pri
pravila čudovit prigrizek.

'Vv
. lik

Barbara Lušič-Knez
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V spomin tovarišu profesorju
Kino Otok je ob stoletnici rojstva aktivista, funkcionarja, zgodovinarja, 
publicista in pedagoga Franceta Brenka v izolski Art kina Odeon povabil 
revijo KINO!, ki je ob častitljivi obletnici pripravila poseben vpogled v 
ustvarjanje te pomembne, a pogosto prezrte filmske osebnosti.
France Brenk je bil z napredni
mi idejami in nepopustljivimi 
etičnimi zahtevami nenehno trn 
v peti številnim vplivnim figu
ram preteklosti.
Glede na trenutno ne ravno rož
nato stanje slovenskega filma na 
vseh področjih bo zanimivo pri
sluhniti vsem uresničenim in tudi 
neuresničenim zamislim, ki so ali 
bi lahko krojile slovenski filmski 
prostor. V diskusiji, ki se bo ob 
stoletnici rojstva Franceta Bren- 
kazgodila danes, v četrtek, 20. 
decembra, ob 18. uri v izolskem 
Art kinu Odeon bodo sodelovali 
člani uredništva revije Kino!: Ju
rij Meden, Maja Krajnc, Andrej 
Šprah in Sabina Autor. Posebni 
gost bo nekdanji Brenkov študent 
Karpo Godina! V diskusiji bomo 
izvedeli več o Kino! Reviji za film 
in filmsko, o slednji, še sveži šte
vilki revije, ki je posvečena tovari
šu profesorju Francetu Brenku, ter 
o delu in razmišljanjih tega film
skega tovariša, ki je močno preo
ral takrat še nedotaknjeno ledino 
slovenskega filmskega prostora.

Diskusiji bo sledil film Tri zgodbe 
(Jane Kavčič, Igor Pretnar, France 
Kosmač, 1955), v neorealističnem 
slogu posnet omnibus treh po
membnih slovenskih režiserjev, 
katerega zgodbe povezuje motiv 
vode in smrti. Rečemo lahko, da 
se bo po diskusiji odvrtel film po 
izboru Franceta Brenka, saj je za
dnja zgodba omnibusa (Koplji pod 
brezo) tudi eden njegovih najljub
ših slovenskih filmov.

S prstom v oko na festivalu Alternative
V Beogradu je bil v začetku decembra že 30. festival Alternative, ki ga 
pripravlja Akademski filmski center Doma kulture “Študentski grad”.
Prvi festival so organizirali leta 1982 s ciljem, da raziskuje filmsko pro
dukcijo ki predstavlja alternativo komercialnemu filmu, torej različne 
oblike alternativnega, eksperimentalnega, umetniškega, kratkometražne- 
ga in radikalnega filmskega razmišljanja. Do leta 1990 je festival v rednem 
programu prikazal več sto stvaritev avtorjev nekdanje Jugoslavije, s spre
mljevalnimi programi je predstavljal tudi tujo produkcijo in s tribunami 
zagotavljal kritično in teoretično obravnavo tovrstnih filmskih izdelkov.
V desetletju med 1991 in 2002 iz razumljivih razlogov ni bilo niti Alterna
tive, ki pa se je kasneje vrnila v obliki mednarodnega festivala na katerem 
se predstavljajo! avtorji iz držav, ki so nekoč tvorile Jugoslavijo.
Letos je bil med njimi tudi Davorin Marc, eden vidnejših avtorjev alter
nativnega filma iz osemdesetih let, tudi prejemnik nagrade Mala Pula za 
svoj kratki eksperimentalni film. Na letošnjem festivalu se je predstavil s 
avtorsko predstavitvijo filmov S prstom v oko, ki so jih prikazali v mali 
dvorani Doma kulture in je bil deležen lepega sprejema, tako kot njegova 
celotna produkcija, ki smo jo, v enem delu, že videli na lanski retrospek- 
tivi alternativnega filma v moderni galeriji v Ljubljani.________________

Pojasnilo

Spoštovana ga. Lešnjak,
Zahvaljujem se vam za dopis v katerem navajate težave pri obisku prireditev 
v Kulturnem domu Izola, zlasti tistih prireditev, ki so brezplačne. Za lažje 
razumevanje prakse, ki jo imamo v Kulturnem domu, v nadaljevanju krajša 
obrazložitev. Dvorana Kulturnega doma ima 230 sedežev. Prireditve (gle
dališke predstave, koncerti, prireditve za otroke) so plačljive, kar pome
ni, da si mora vsak priskrbeti vstopnico pravočasno.
Ko so v naši dvorani brezplačne prireditve, ki jih organizirajo drugi organi
zatorji bodisi Osnovna šola (ob zaključku šolskega leta za devete razrede 
- valeta), bodisi Glasbena šola, ravno tako ob zaključku šolskega leta in 
je vstop prost, je v naši domeni poskrbeti za to, da število obiskovalcev ne 
presega zakonskih omejitev.
Za posebne prireditve v naši organizaciji, ko pričakujemo večje število obi
skovalcev, kot v primeru sobotne prireditve za katero že ni več vstopnic, pa 
so brezplačne vstopnice na voljo v galeriji ALGA, na Kristanovem trgu 
(tržnica), 5 dni pred prireditvijo in, če jih ostane, na dan same prireditve, 1 
uro pred predstavo na blagajni Kulturnega doma Izola.

Andrej Bertok, direktor JZ CKŠP

Reagiranja

Kakšne vrste tič?
Pred nekaj tedni se je moj devetletni sin odločil, da bo prenehal z nogome
tom. Bil je hladen, deževen dan, ko sem ga pripeljal do stadiona, kjer mi 
je povedal, da noče igrati. Ko sem ga vprašal, zakaj ne, je odgovoril zelo 
preprosto,: “Zakaj bi moral stati na mrazu in dežju, če nikoli ne igram?” 
Imaš pravi, sem odgovoril. Vrnila sva se v avto in se odpeljala domov. Po
slal sem nekaj sms sporočil trenerju, da mu pojasnim težavo, a nisem dobil 
odgovora. Od takrat sploh še nisem slišal niti trenerja, kot tudi ne same 
nogometne organizacije, čeprav je moj sin redno treniral več kot tri leta. Ko 
učim se pozanimam, če dijak že dvakrat zapovrstjo ni prisoten, kaj je z njim 
ali njo. Zelo je namreč zaskrbljujoče, da ima trener, kot tudi sama organiza
cija (MNK), zelo perverzen in nehuman pogled na šport kar je spodkopalo 
ljubezen, ki jo je imel moj sin do nogometa.
Prvi dve leti je igral za Fabia Lovrečiča, ki je bil obenem odličen vzgojitelj 
in trener. Dečke je učil o povezanosti, o vedenju in izkazoval je skrb za vsa
kega posameznika. Lani je moj sin imel dva trenerja, in čeprav so vsi otroci 
dobivali približno enako minutažo, so pokazali, da ne razumejo družbenega 
vidika igre. Najhuje je bilo, da so otroci imeli izbruhe jeze in da so obtoževali 
drug drugega, ko so izgubljali. Vedel sem, da je to razburjalo mojega sina in 
sem se zato poskusil pogovoriti z enim od trenerjev, menda nekdanjim pro
fesionalnim igralcem. Povedal mi je: “Se ti ne zdi da je tudi Ibrahimovič vče
raj kričal na soigralce? Švedska je namreč izgubila tekmo." To je perverzno 
na več ravneh, najhuje pa je to, da je primerjal zvezdnika, multi-milijonarja, 
z otroki, starimi devet let in s tem pokazal na hudo pomanjkanje razumeva
nja procesa čustvene, socialne in intelektualne rasti otrok.
V letošnjem letu je še en nekdanji profesionalni nogometaš postal trener. Vi
deti je bil dober človek, a v trenutku, ko so se tekme začele, sem ugotovil, da 
bo to leto postalo leto tekmovalnosti: nekateri igralci, med katerimi je tudi 
moj sin, sploh niso stopili na igrišče. Dejansko, moj sin ni na igrišču prebil niti 
ene sekunde v prvih sedmih ali osmih tekmah, na katerih je bil prisoten, prej 
ko je odnehal. Po tekmah so igrali še kratka prijateljska srečanja, na katerih je 
igral tudi moj sin, a ne vedno, saj so igralci, ki so odigrali pravo tekmo, včasih 
zahtevali, da igrajo tudi to, prijateljsko. Še ena težava je bila, da je bilo letos 
obtoževanje in pomanjkanje povezanosti še globje. Ko se je prijateljska tekma 
začela, so igralci, ki jim ni bilo do igre, odšli, ali pa so brcali žogo ob igrišču - 
čeprav je ta je pogosto končala na igrišču. Ni bilo ekipnega duha.
Eden od razlogov, zakaj to pišem, poleg samega idiotizma ob mnenju, da 
pri devetih letih igralec pokaže, kako dober igralec bo postal, ko bo odrasel, 
in samega idiotizma ob misli, da je zmaga pomembnejša od učenja, razvoja 
in, kar je najpomembneje, ob pomanjkanju zavesti da je šport predvsem 
zabava, je to, da sem poskusil priti v stik s klubom, da bi se pritožil, a sem 
bil povsem ignoriran. Če ostanem preprost in nedoločen, z nadomestnim 
trenerjem sem doživel psihopatsko situacijo, v katero lahko ob drugem pri- 
štejem še kričanje name pred vsemi otroki in starši, ker sem vstopil v slaščil- 
nico, v kateri je bil moj sin (45 minut pred tekmo), kjer sem poskusil dobiti 
telefonsko številko novega trenerja (nisem vedel, da je bil notri nadomestni 
trener). Bilo je bizarno in verjel sem, kot še vedno verjamem, da človek, ki 
je sposoben takšnega izbruha v takšni situaciji, ne bi smel imeti možnosti 
vplivanja na otroke. In, kot sem že povedal, trener še vedno ni stopil v stik 
z mano.
Upam, da to pismo ne bo delovalo, kot da ga je napisal starš, ki je jezen, da 
z njegovim sinom niso ravnali kot, da bi bil Pele. Rad bi poudaril, da so bile 
vse odločitve povezane z nogometom izključno njegove. Ko je bilo jasno, 
da ne bo igral na tekmah, se nisva o tem pogovarjala. Treniral je trikrat na 
teden in mislil sem si, da mu je to morda dovolj. Sklepam, da je upal, da se 
bo situacija spremenila. Oh, poudariti moram tudi, da ima moj sin obe nogi 
in je zato sposoben tako tekanja, kot tudi brcanja žoge. Ni igral, sklepam, 
ker so menili, da je devet ali deset otrok boljših. Zakaj bi to moralo biti po
membno, pa res ne vem.
Tiči so v jatah
Ta polovica mojega pisma je nastala zaradi zagate v kateri se je znašel moj 
sin - s kom in kje bi lahko igral nogomet? Trenutno ni zadovoljen z organiza
cijo, v kateri je bil včlanjen, a če bi obstajala alternativna možnost, kjer bi la
hko igral za zabavo, bi se ji pridružil. A ta del pisma je povzročilo tudi pismo, 
ki ga je v prejšnjem Mandraču objavila Breda Pečan, v katerem je trdila, da 
bi Društvo prijateljev mladine moralo dobiti 10.000 eur na leto več. To sem 
opazil in takoj pomislil, NE! Vsako leto ima ta inštitucija finančne težave, 
torej ne, ne samo 10.000 eur prositi mora za podvojitev svojega proračuna! 
O Društvu prijateljev mladine veliko vem, a zadostoval bo že prepost oseb
ni primer. Na Pomorski šoli sem poučeval mladega moškega, ki je bil med 
zgodnjimi varovanci Društva prijateljev mladine in razvil se je v zelo prija
znega mladeniča, dobrega dijaka in je trenutno profesionalni jadralec. Dobil 
je brezplačno individualno mentorstvo, s pomočjo Društva prijateljev mla
dine je razvil občutek za pripadnost skupnosti (DPM organizira zelo veliko 
dogodkov), in premagal je težavne domače razmere. Z večjim proračunom 
(kar bi pomenilo, da bi lahko zaposlili še nekaj ljudi), bi DPM lahko postalo 
to, kar v Izoli primanjkuje. Torej prostor za otroke, ki niso Pele, otroke z 
veliko interesi (kmalu bodo ponudili treniranje aikida, prostor, kjer bi lahko 
preživeli konce tedna in noči, vključeni v različne aktivnosti, kot so, med 
drugim, igranje nogometa, šaha, učenje, igranje kart, gledanje filmov in tako 
naprej. Bistvo je, da je DPM že zdaj inštitucija, a ko je govora o proračunu, 
jih kot takšne ne obravnavajo. Pa vendar, Društvo prijateljev mladine Izola, 
dviguje Izoli vrednost in ugled na lestvici krajev, ki so prijazni družinam. 
Morda bi morali narediti kaj tudi pri organiziranem nogometu.

Rick Harsch
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Strelci in kegljači odlično v novo leto
Rokomet

Celjani ponovno previsoka ovira
RK Celje Pivovarna Laško - RD Istra
benz plini Izola 33:19 (19:8)
RK Celje Pivovarna Laško: Lesjak 
9/1 obramb, Skok 7 obramb; Blago- 
tinšek 1, Mlakar 3, Marguč 3/1, Janc 
4, Razgor 6, Toskič, Ranevski, Skube, 
Poteko, Zelenovič 4, Žabič 3, Mačkov- 
šek 6, Lekai, Žvižej 3/2; trener Vladan 
Matič
Sedemmetrovke: 3/4
Izključitve: 4 min
RD Istrabenz plini Izola: Ponikvar 3 
obrambe, Kevič 11/1 obramb; Jurič 
3, Jelovčan, Dolenc, Gorela 4, Božič 
5/1, Bubnič, Brečko 1, Redžič, Fidel 5, 
Smolnik, Ponikvar, Rončevič, Slobod
nik 1, trener: Hren Borut 
Sedemmetrovke: 1/2 
Izključitve: 4 min
Izolski rokometaši so v četrfrinalu Po
kala Slovenije izpadli proti Celju Pivo
varni Laško.
Celjani so našim fantom prizadejali še 
drugi visok poraz v manj kot mesecu 
dni in tako upravičili vlogo favorita.
V Krškem prva zmaga v gosteh
Krško - Istrabenz plini Izola 27:28 
(12:12)
Krško - Športna dvorana, gledalcev: 
300, sodnika: Cvetko in Kavalar (oba 
Celje).
RD Istrabenz Plini Izola: Jurič 1, 
Jelovčan 5, Dolenc, Gorela 3, Božič 9 
(2), Špegel, Kojič, Bubnič, Koštric, Po
nikvar, Redžič, Fidel 7, Smolnik 3 (1), 
Ponikvar, Slobodnik, Kevič, Rončevič. 
Sedemmetrovke: Krško 5 (4), Istra
benz Plini Izola 4 (3).
Izključitve: Krško 4 minute, Istrabenz 
Plini Izola 12 minut.
Rdeči karton: Gorela (Istrabenz Plini 
Izola, 60. minuta).
Imamo jo: zmago v gosteh namreč! 
Trener Borut Hren je s svojimi fanti 
vendarle uspel priti do prvih točk na 
tujem parketu. Bilo je tesno, a zdaj 
štejejo le točke: do sedaj jih je zbra
nih 10, s čimer je Izola okrepila svojo 
pozicijo na devetem mestu. Sicer je to 
četrta zmaga naših fantov letos - ne 
računajoč seveda včerajšnje srečanje z 
Ribnico v Kraški, s katerim so Izdani 
končali jesenski del prvenstva.
Seznam poškodovanih, na katerem 
so Elvin Cosič, Amel Redžič in Nikola 
Kojič, se je po Krškem podaljšal še za 
Davida Stepančiča. Ta je sicer že imel 
težave z ramenom; tokrat je poskusil, 
a je moral že v 4. minuti zaradi udarca 
zapustiti igrišče in njegova odsotnost 
žal ne bo kratkotrajna. Sicer je glavna 
značilnost igre v prvem polčasu veli
ka izenačenost. Nekoliko so sicer bili 
v prednosti domačini, a so naši pred 
koncem polčasa sprva povedli z go
lom Jana Gorele, zatem pa na odmor 
odšli z izenačenim izidom.
Drugi del je prinesel pobudo Izolanov, 
ki so čez pet minut z golom Jureta Je- 
lovčana vodili s 15:13. A se Krško ni 
predalo in je postopno nižalo zaosta
nek.

Vseeno so igro diktirali gostje. Pri Izo
li se je razigral Dušan Fidel, najboljši 
posameznik dvoboja. Odločitev tekme 
je padla po treh zaporednih zadetkih 
Istrabenz plinov v 51. in 52. minuti. 
Vodstva s 27:24 naši fantje niso več 
izpustili iz rok. Obramba je bila dovolj 
borbena in le zadetek Žige Smolnika v 
57. minuti je zadostoval za zmago.
Po zapravljenem napadu Izole v za
dnji minuti so v izteku tekme zadnji 
napad imeli Krčani. A se je Jan Go
rela žrtvoval za ekipo in preprečil hi
tro izvajanje prostega meta, za kar je 
prejel rdeči karton, Kevič pa je zadnji 
strel obranil. Ob Dušanu Fidelu so 
glavno breme v napadu nosili še Žiga 
Smolnik, Peter Božič in Jure Jelovčan, 
svoj delež k uspehu pa je dodal še vra
tar Tine Ponikvar.

Ženski rokomet

Dekleta uspešno
Najprej smo dolžni popravek rezul
tatov iz prejšnje številke Mandrača: 
Mlajše deklice B so na gostovanju 
v Kopru (kjer so 08.12. odigrale 10. 
krog) zmagale, kar je bilo sicer ra
zvidno iz teksta članka, ne pa tudi iz 
rezultata: torej točen rezultat je ŽURD 
Koper: ŽRK Izola 16: 27 (7 :15)
V preteklem tednu so dve turnirski 
tekmi v domači dvorani tokrat pod 
vodstvom trenerke Desi Pačarič odi
grale Starejše deklice B (letnik 99 in 
mlajše). Po sicer slabem začetku so 
dekleta zbrale moči in osvojile vse šti
ri točke.
ŽRK zola: ŠD Jadran Kozina 17:13 (5:7) 
Priložnost so dobile: Vanja Paliska (3), 
Erika Mavri (3), Lej la Mujanovič (4), 
Alessia Švagelj (4), Nea Čendak (2), Ka
tarina Božič (1), Suzana Ademi, Ange
la Killough, Martina Vujmilovič, Hana 
Perkat in vratarka Petra Šurla Toth. 
ŽRK Izola: ŽRK Ajdovščina 18:14 (11:6) 
Tudi v tej tekmi so izstopale po zavze
tosti in učinkovitosti Lej la Mujanovič, 
Alessia Švagelj in vedno izvrstna vra
tarka Petra-Surla Toth.
Vanja Paliska (2), Erika Mavri (1), Lej- 
la Mujanovič (5), Alessia Švagelj (7), 
Nea Čendak (1), Katarina Božič (1), 
Suzana Ademi (1), Angela Killough, 
Martina Vujmilovič, Hana Perkat in 
vratarka Petra Šurla Toth.
Naj vam na koncu v imenu ŽRK Izo
la in v mojem lastnem imenu zaželim 
lepe praznike in uspešno, prijazno, 
Športno Novo Leto. Ksenija Baruca Okretič

Namizni tenis

l.SNTL-članice
Arrigoni: Kajuh 5:4
V osmem krogu so članice igrale 
doma proti ljubljanski ekipi Kajuha. 
Ljubljančanke so boljše začele in v 
izenačenem dvoboju vodile že z 3:4. 
Naše igralke so nato zadnja dva dvo
boja zmagale in z najtesnejšim izidom 
prišle do novih dveh točk. Po dve zma
gi sta prispevali Jana Ludvik in Urška 
Cokelj. Eno zmago pa je dosegla Ka
trina Sterchi.
2. SNTL-člani 
Arrigoni: Hrastnik 3:5 
Dvoboj v Arrigoniju se je proti Hra
stniku pričel zelo izenačeno. Naši 
igralci so bili enakovredni gostom do 
konca drugega kroga, ko je bil rezultat 
3:3. Od tu naprej so naši igralci popu
stili in zmaga je odšla v Hrastnik. Dva 
dvoboja je zmagal Simon Frank enega 
pa Erik Paulin.
Arrigoni: Krka II 5:1 
Popoldanski dvoboj so naši igralci 
igrali proti drugi ekipi novomeške 
Krke. Zmaga naših igralcev je bila 
povsem zaslužena, saj smo bili skozi 
cel dvoboj boljši in obe točki sta tokrat 
zasluženo ostali v Izoli. Po dve zmagi 
sta dosegla Gregor Vukovič in Erik Pa
ulin, eno pa Simon Frank.
Člani so s tem petim krogom zaključili 
jesenski del letošnjega drugoligaškega 
prvenstva. S četrtim mestom so pov
sem opravičili cilj, ki je bil uvrstitev 
med pet ekip,____________________

Strelstvo

Veterani na prvih treh mestih
Potem ko so bolniške in druge odsot
nosti prepolovile število udeležencev 
tekme, so veterani Strelskega kluba 
Izola dokazali, iz kakšnega testa so. V 
4. kolu Primorsko-Notranjsko-Kraške 
Regijske lige Zahodne Regije v strelja
nju z zračnim orožjem, ki je v soboto 
in nedeljo, 8. in 9.12.2012, potekalo na 
Vrhniki, so se namreč izkazali več kot 
odlično. Darij Ban je bil med Veterani 
z zračno puško 60-70 na prvem, Ivan 
Božič pa na tretjem mestu. Med Ve
terani z zračno puško nad 70 je Ivan

Fidel zasedel še drugo mesto, vsi vete
rani skupaj pa so zasedli tretje mesto. 
V ostalih kategorijah je bil večinoma 
le po en predstavnik. Med Cicibani je 
bil Martin Memon deveti, med Mla
dinci/Kadeti je bil Enej Šuštar osmi, 
med članicami pa Dolores Šuštar če
trta. Z zračno pištolo je bil v kategoriji 
Člani Ivan Božič na 13. mestu in Leon 
Tomažin na 16. mestu, v kategoriji 
Mladincev pa Leon Memon na 4. me
stu, ekipno pa so bili peti. V kombina
ciji puška+pištola je bil kot edini pred
stavnik Ivan Božič na 8. mestu.

Keguanje

Izredni nastopi mladih izolanov!
Obdobje med jesenskim in spomla
danskim delom ligaških tekmovanj je 
obdobje prvenstev mladih tekmoval
cev. Ta prvenstva so dodobra zazna
movali tudi mladi izolani.
Med kadeti U-18 posamezno je slavil 
Izolan Dušan Pavlovič s 1166 podrtimi 
keglji. Na stezah v Črnomlju 584 in 
Medvodah 582 je pokazal najboljšo 
formo, odigral najbolj izenačeno in z 
dvema vrhunskima rezultatoma po
stal letošnji državni prvak.
Dekleta so igrala v Zagorju in Postoj
ni, kjer pa so bile izolanke manj us
pešne saj je bila Tadeja Zagoršek šele 
20., Samanta Delič pa 28.
Mladinci U-23 ekipno so odigrali dva 
kroga v Cerknici in Prevaljah in po 
polovici prvenstva vodi izolska ekipa 
v postavi Košenda, Pavlovič, Varljen, 
Kneževič s 3430 pred ekipo Proteusa 
s 3373 in ekipo Ljubelja s 3305 podr
timi keglji. Za ta rezultat gre pohvala 
prav vsem članom ekipe, posebej pa je 
potrebno pohvaliti Kneževiča, ki je bil 
najboljši igralec obeh nastopov s 590 
in 615 podrtimi keglji. Po novoletnih 
praznikih jih čaka še nastop v Kranju 
in Kamniku.
Dekleta so nastopila v Medvodah in 
Hrastniku. Izolanke, v postavi Zagor
šek, Delič, Stankovič, Bizjak so se 
uvrstile v prvo polovico na 10. mesto 
s 2978 podrtimi keglji. Čaka jih še na- 
stop v Tržiču in Kranju.______Gorazd

Odbojka

Odbojkarice Izole do nove zmage
Naša dekleta ne popuščajo in to
krat so doma gladko s 3:0 odpra
vile ekipo Kostak-Elmont po nizih 
25:19,25:19,25:12. Trenutno so tako 
na tretjem mestu (24 točk) za ekipo 
Calcit Volleyball II (26) in vodilno 
Aquawatt Žirovnico (30).
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Življenje ni igra

Skrbni kronist našega mesta
Po dveh uspešnih gostovanjih Večernih klepetov z »Zanimivimi 
Izolani« oktobra v Hotelu Delfin in novembra v Manziolijevi pa
lači, seje paradna prireditev izolske mestne knjižnice vrnila na 
siceršnje prizorišče, čitalnico knjižnice, kjer se je v pogovoru z 
novinarko Radia Koper-Capodistria Natašo Benčič kot 64. gost 
predstavil upokojeni novinar in televizijec ter aktualni predsednik 
območnega združenja Rdečega križa v Izoli - Vlado Ostrouška.
Vlado Ostrouška je v Izolo prišel leta 1957 iz Ljubljane in je nikoli več ni 
zapustil. Da rad piše in ima rad besedo je ugotovil že zelo zgodaj, morda 
že v 3. razredu pri učiteljici Mileni Zajc, ki je učila generacije otrok 
v našem mestu. Pot od oblikovanja šolskega biltena v 7. in 8. razredu 
osnovne šole do tega, da je 1. februarja 1976 postal prvi slovenski novi
nar na Televiziji Koper-Capodistria je bila kar dolga.
Osnovni šoli je sledila srednja ekonomska šola, pozneje ob delu pa še viš
ja in visoka šola prav tako ekonomske smeri. Po nekaj letih službovanja v 
Mehanotehniki, kjer se je ukvarjal z njemu precej neljubimi številkami, 
je pričel s pisanjem prispevkov za različne časnike in radio, vse dokler ga 
takratni odgovorni urednik Silvano Sau ni povabil k realizaciji slovenskega 
programa na TV Koper-Capodistria. »Odprta meja« je bila prva teve oddaja 
v slovenskem jeziku na koprski televiziji, na naših ekranih pa smo jo lahko 
ugledali 10. februarja 1976 - na njegov rojstni dan. Dva razloga torej, da je 
na ta dan nadaljnjih 33 let kolege razveseljeval s torto. Nepredstavljivo za 
današnje čase je, da je bil cela 3 leta »one-man-band«, se pravi edini zapo
slen v slovenskem uredništvu, za njim pa so prišli sami znani obrazi: Drago 
Mislej-Mef, Božo Marinac, Boris Maljevac in številni drugi. Vlado Ostro
uška je kar dolgo poročal o gospodarstvu, najdlje pa o kmetijstvu. Njegovo 
večkrat nagrajeno oddajo »Ljudje in zemlja«, s katero je na male zaslone 
pripeljal primorskega človeka, smo gledalci sprva spremljali le na ekranih 
koprske televizije, pozneje in še danes, ko jo ustvarja Branko Vrabec, pa 
tudi na ekranih TV Slovenija.
Kulturno življenje v Izoli je bilo v šestdesetih letih precej razgibano. Druš
tvo DPD Svoboda je združevalo ljubitelje gledališča, Franjo Sornik pa je 
številne ljubiteljske gledališčnike, med njimi tudi Vlada Ostrouško, tako 
navdušil in povezal, da so odigrali tudi od 6 do 10 predstav letno.
Pred šestimi leti je postal neprofesionalni predsednik območne organi
zacije Rdečega križa Izola in že s prvo večjo akcijo postal prepoznaven 
tudi na humanitarnem področju. Njegova zasluga je, da ima 30 Izolanov iz 
»obrobja družbe« zagotovljen dnevni topli obrok - s prispevkom iz občin
skega proračuna. Za letošnje leto Ostrouška ocenjuje, da je izolski rdeči križ 
z najnujnejšo humanitarno pomočjo tolažil okrog 1600 naših someščanov; 
pohvalno je tudi, da so izolski krvodajalci v samem slovenskem vrhu kr
vodajalcev. »Stisk vseh vrst, tudi lakote, je v majhni Izoli preveč«, je povedal 
novinarki Nataši Benčič, ki večere z Zanimivimi Izolani v Izoli vodi že sed
mo leto. Zato je Vlado Ostrouška pozval Izolane in Izolanke, da še do 
konca letošnjega leta v obrazec za dohodnino zapišemo, da prispevamo 
0,5 odstotka za Rdeči križ Izola, kajti le tako bomo lahko pomagali še več, 
še bolje. Za ponazoritev: v lanskem letu so na ta isti način v novogoriški 
občini zbrali 35 tisoč evrov, v Izoli pa 800!
»Ne smemo pozabiti, da živimo v negotovih časih in da lahko že jutri naj
bogatejši Izolan postane še bolj reven od tistega, ki je že danes zelo reven, 
zato darujmo, prispevajmo«, je poklical k dobrodelnosti prvi mož izolskega 
rdečega križa. V mozaik dobrodelnosti so svoj kamenček isti večer pristavili 
obiskovalci prireditve v Mestni knjižnici Izola, ki so zbrali in podarili igra
če za izolske otroke.
Vlado Ostrouška, ki nas je tisti večer tudi nasmejal z anekdotami iz televizij
skih let, je nedvomno tudi svojevrsten kronist Izole, saj jo dnevno prepeša
či po dolgem in počez, marsikatero zgodbo pa je zabeležil tudi v lokalnem 
tedniku Mandrač, katerega ustanovni član je bil pred 20. leti. Ksenija Orel

V spomin

Sergej Laganis
1958 -2012

Po dolgi in hudi bolezni nas je 
mnogo prezgodaj zapustil mož, 
oče in prijatelj Sergej Laganis.

Bil je optimist in pogumen, čeprav 
se je zavedal nevarnosti bolezni, 
ki ga je presenetila sredi najbolj 
ustvarjalnih let. In ta optimizem 
je prenašal tudi na vse nas, vse do 
zadnjega dne.

Od njega se bomo poslovili v petek, 21.12.2012 ob 14.00 uri 
na izolskem pokopališču.

Žalujoči:
žena Lilijana, sinova Simon in Andrej, ter vsi, ki so ga imeli radi. 

Izola, december 2012

V spomin

Viljem Tomšič
7. 7. 1929 - 12. 12. 2012

Po dolgi in težki bolezni nas je za
pustil mož, oče, dedek in pradedek 

Viljem Tomšič.
Od njega se bomo poslovili danes,

20. decembra 2012 
na pokopališču v Ljubljani.

Bil je zapisan igralstvu. Ta njego
va ljubezen do gledaliških desk 
ga je spremljala celo življenje a se 
mu je zares izpolnila le v mlajših 
letih, ko je bil zaposlen v gledališču v Celju. Toda, takrat ni mo
gel nadaljevati začete kariere, saj je bila družina v Izoli, on pa 
na drugem koncu Slovenije, zato se je vrnil nazaj v Istro. Seveda 
je tudi tukaj sodeloval v dramski skupini DPD Svoboda in odi
gral nekaj zelo dobrih vlog, vendar za kaj več enostavno ni bilo 
priložnosti. Delal je v različnih podjetjih in se končno ustalil v 
koprskem Tomosu, kjer je bil zaposlen do upokojitve. 
Zahvaljujemo se vsem, ki ste se od njega še zadnjič poslovili na 
slovesu v Izoli. Dr. Vidakoviču in njegovemu zdravstvenemu 
osebju gre posebna zahvala za zdravljenje, enako tudi osebju 
Zdravstvenega doma v Izoli in izolskemu župniku za kratek po
slovilni obred.

Žalujoči:
žena Alojzija, Irena in Borut z družinama, vnuki in pravnuki. 

Izola, december 2012

Odšel si tja, kjer ni trpljenja, bolezen 
je bila močnejša od tvojega življenja

Zahvala

Mnogo prezgodaj nas je, izmučen po 
dolgi hudi bolezni zapustil naš dragi 

mož, oče, nono, sin, brat

Boris Udovič
29.05.1950 - 09.12.2012

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem 
in sosedom, ki so nam v teh težkih trenutkih stali ob strani, nam 
izrazili sožalje, darovali cvetje in sveče in ga pospremili na zadnji 
poti. Posebna zahvala zdravstvenemu osebju onkološkega inšti
tuta, bolnišnice Izola, osebnemu zdravniku in reševalni službi iz 
Izole. Zahvaljujemo se tudi komunalni službi Izola, pevskemu 
zboru in trobentaču. Vsem najlepša hvala.

Žalujoči:
žena Nerina, hči Patricija, sin Patrik, vnuk Aleks in ostalo sorodstvo. 

Izola, 12. 12. 2012
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KRIMINALIJE

Za dobro plačo
Policisti so na Južni cesti ustavili vo
znika osebnega avtomobila, za ka
terega so pri preverjanju listin in po 
evidencah ugotovili, da ne poseduje 
vozniškega dovoljenja. Zoper vozni
ka je policist odredil tudi preizkus 
alkoholiziranosti, ki je pokazal 0.71 
mg/l. Prepovedana mu je bila na
daljnja vožnja in izdan plačilni na
log za 1.500 evrov.
Navadna konoplja 
Policista sta imela pri srednji šoli v 
postopku mladoletnika, kateremu 
sta zasegla papirnat zavitek s posu
šenimi rjavimi rastlinskimi delci, za 
katere se sumi, da je prepovedana 
droga - marihuana. Snov je bila po
slana na preliminarni test, po rezul
tatu sledi obdolžilni predlog.
Kaj je rjavo zelene barve? 
Policista sta v garažni hiši trgovine 
v Izolj legitimirala 25-letnega Izola- 
na, ki je v postopku izročil plastično 
škatlico s posušenimi rastlinskimi 
delci rjavo zelene barve. Snov mu je 
bila zasežena in poslana na prelimi
narni test, da se ugotovi, ali gre za 
prepovedano drogo. Zoper kršitelja 
bo uveden hitri postopek.

Dobro gaje nosil
Policista sta ustavila voznika kombi
ja italijanske registracije in mu odre
dila preizkus alkoholiziranosti, ki je 
pokazal 0,89 mg/l. Odvzela sta mu 
vozniško dovoljenje in mu odredila 
pridržanje. Zoper voznika sledi ob
dolžilni predlog.
Vse so mu pobrali 
Policista sta na Rudi zaustavila vo
znika osebnega avtomobila, zoper 
katerega sta odredila alkotest, ki je 
pokazal 0.00 mg/l. Pri kontroli li
stin pa je bilo ugotovljeno, da nima 
vozniškega dovoljenja, vozilu pa je 
potekla veljavnost prometnega do
voljenja že 7. 5. 2011. Vozilo je bilo 
izločeno iz prometa, s potrdilom 
odvzeti obe registrski tablici in iz
dan plačilni nalog.
Za pašteto pa v zapor 
Varnostnik je v trgovini na Kajuho
vi zalotil nekoga pri tatvini artiklov. 
Podana bo kazenska ovadba.
Dobro je tankal 
Delavka bencinske črpalke na Pre
šernovi cesti v Izoli je obvestila 
policiste, da je neznani voznik oseb
nega avtomobila natočil 1451 goriva 
v vozilo in kante v prtljažniku ter 
odpeljal, ne da bi plačal.

Škrle in kamni slovenske Istre
Izšla je nova knjiga o ljudeh in krajih slo
venske Istre, ki jo je napisal Srečko Gombač.
Knjiga na 85 straneh prinaša zgodbe in slike 
iz preteklega stoletja, nekatere hudomušne, 
druge manj, kakor pač nanese življenje. Go
vori o kmetih in mlekarcah, o trdem delu in 
veselju, o globoki bedi in pridnih rokah.
»...Med dolino Dragonje in dolino Mirneje bil 
niz vasi, ki so bile, kot je nekoč rekel šjor Jure 
Bubola iz Kučibrega, pozabljene »i od boga i od 
vlasti (oblasti)«. Ivanka iz Koštabone, vsi so jo 
klicali Vanča, je dobro poznala to Istro. Brda,
Kučibreg, Močunige, Oskoruš, Kuberton, Vr- 
njak, Šterna, skoraj do Portal, Grožnjana in 
Kraške, vse poti in steze. Še od mladega je peš s planjerjem (jerbasom) na 
glavi in bisago v roki hodila po vaseh, zmeraj kaj prodajala, zmeraj kaj ku
povala. Za številne gospodinje na oni strani Dragonje je bila kot blagoslov 
- najzanesljivejša povezava s svetom...«
Knjigo bosta skozi razgovor predstavila Franco Juri in avtor Srečko Gom
bač v petek, 21. decembra 2012, ob 11. uri v pritličju Armerije na Univer
zi na Primorskem v Kopru, v ponedeljek, 24. decembra ob 19.00 pa na 
Decembrski zmrzali v Ljubljanski ulici.
Knjigo je izdalo Društvo za dediščino in podeželje Histrion, natisnili so jo v 
izolskem Mandraču in je na voljo po prodajni ceni 10 Eurov.

0,5% dohodnine za Izolane
V izolskem Rdečem križu je potreb veliko. Če smo doslej 
s toplimi obroki, prehranskimi paketi in oblačili uspeli le 
delno ublažiti posledice revščine cca. 300 družinam, po
sameznikom, brezdomcem, upokojencem, bo v letu 2013 
to humanitarno zgodbo težko nadaljevati.
Zahtev je iz dneva in dan več. Z odločitvijo, da delček dohodnine na
menite Območnemu združenju Rdečega križa Izola, bo v marsikatero 
izolsko gospodinjstvo ponovno zasijal žarek upanja.
Obrazec s katerim potrdite to svojo odločitev lahko dobite na sedežu RK, 
Ob starem zidovju 15/a. in ga tam tudi izročite našim aktivistom. 
Zahvala
Rdeči križ Izola se zahvaljuje Andragoškemu društvu Morje za donacijo 
280,00EUR, ki jih je dobil od prodaje ročno izdelanih punčk in cunj. Ves 
izkupiček bomo namenili za nakup prepotrebnih prehranskih paketov.
Čestitka
Ob izteku leta se Območno združenje Rdečega križa Izola zahvaljuje vsem 
krvodajalcem, prostovoljcem in donatorjem, 
ter jim želi zdravo in srečno novo leto 2013.

MALI OGLASI
Novi oglasi so označeni polkrepko.

Nepremičnine

PRODAMO
- 3.947 m2 kmetijskega zemljišča 
v Luciji (Lučan) prodam. 070 872 
901
KUPIMO
Hišo, del hiše ali stanovanja z vrtom 
v bližini doma Dva topola, kupim, 
tel.: 041 647 400

NAJAMEMO
- Upokojeni par najame trisobno sta
novanje na Šaredu. Ponudbe na na
slov: Benko - Šared 42 6310 Izola
- Najamem enosobno stanovanje. 
Tel 070 530 781
- Iščem enoinpolsobno ali dvosobno 
stanovanje v izoli ali Kopru, tel 070 
530 781

ODDAMO
- Oddam dvosobno stanovanje v Izoli 
družini ali študentom za daljše ob
dobje. Tel: 041 344 280
- Oddam štirisobno stanovanje na 
Markovcu družini, delavcem ali štu
dentom, za daljše obdobje. Tel: 041 
344 280
- Za daljše obdobje oddamo opre
mljeno dvosobno stanovanje v cen
tru Izole. Tel. 051 202 961
- Oddam v najem opremljeno dvo
sobno STANOVANJE v Luciji. Tel.: 
040-618 533 Jerman
Za daljše obdobje ODDAM manjšo 
garsonjero v Jagodju. 041 770 042
- ODDAM trgovino z utečeno dejavno
stjo v Izoli, tel 040 605 604
- ODDAM trosobno opremljeno stano
vanje trem študentom ali mladi druži
ni. tel. 040 767 591

Vozila in plovila

- Ugodno prodam avto - Škoda Felicia 
karavan 1.3, letnik 1996, prevoženih 
198.000 Km, tehnični do junija 2013, 
zelene barve. Cena 280 Eur
tel. 040 984 263
- Prodam nov E-SKUTER zelo ugodno 
tel. 040 563 542 ali 05 641 31 37
- Prodam Nissan Almera 1.8 Avtomatik, 
letnik 2005, prevoženo 33.525 km, odlič
no ohranjen, tel 041 955 603
- Prodam 6,5m dolgo jadrnico, s kabino 
in 4 ležišči. Jadrnica je privezana na kom. 
privezu Marine Izola, tel 031 684 041

Razno
- Podarim dobro ohranjen jogi 
(90x200). Tel.: 041 679 743
- Podarim omaro za dnevno sobo 
(regal), razstavljeno in pripravljeno 
v pritličju za odvoz.Tel: 031 559 383
- Ugodno prodam brezhibno ohra
njen sušilni stroj Candy (za 100 
Eur). Tel.: 031 640 711
- Hrastova drva (metrska) ugodno 
prodam. Tel.040 864 061.
- Domač tropinovec prodam. Tel.: 
04 1 676 541
- Ugodno prodam 6m2 talnih plo
ščic. Tel: 041 448 678
- Manjšo zmrzovalno skrinjo s 4 pre
dali razreda A+, ugodno prodam. 
041 776 748

Delo

Upokojenec nudi pomoč pri 
učenju šaha, tudi na domu. tel 
051 685 762
- Mlajša upokojenka nudim ka
kršnokoli pomoč na domu. Tel.: 
040 804 941
- Nudim pomoč pri učenju italijan
skega, angleškega in slovenskega 
jezika za srednje in osnovne šole. 
Telefon 051 256 179
- Nudim pomoč pri različnih kme
tijskih opravilih. 030 638 847
- Za hišna popravila (manjša mi
zarska in gradbena dela) lahko 
pokličete: 031 630 716
- Nudim pomoč pri učenju angleš
kega in nemškega jezika. Pridem 
tudi na dom. Pišite na: Benko. 
Mohr@safe-mail.net
- Iščem delo kuharja, kjerkoli na 
obali. Tel 070 530 781
- Nudim inštrukcije iz italijanske
ga, angleškega in slovenskega jezi
ka za osnovne in srednje šole Tel 
031 418 217
- Lahko poskrbim za vzgojo vaše
ga psa. Tel.: 031 698 006
- Italijanski jezik poučujem po 
najnovejših metodah. Uspeh je 
zagotovljen. Tel.: 041 542 955
- Nudim gospodinjsko pomoč - 
likanje, pospravljanje in čiščenje 
ter pomoč pri negi starejših ob
čanov. tel 041 686 703
- Nezaposlen sprejme kakršno
koli fizično delo. 040 233 702

(Jko con bučo

Kot v vsakem mestu, je tudi v starem mestnem jedru Izole še vedno moč vi
deti razpadajoče strehe iz azbestne kritine. Ena takšnih je na prizidku med 
Dvoriščno in Koprsko ulico. Prav gotovo jo bodo lastniki kmalu morali za
menjati, zato jih je treba opozoriti, da je to treba početi strokovno in v skla
du z zakonodajo. Postopki sploh niso preprosti, zagotovo pa so zahtevnejši 
od tistega, ki ga v Sloveniji poznamo - odvržeš azbest v najbližji grm, pa je.
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Vsem našim gostom 
želimo vesele 

praznike in srečno 
v novem letu 2013

/
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Saj veste kje? Med parkom in Lonko.

Petkova umetnost v sliki in besedi

V petek ob 19.00 uri je v galeriji sodobnega nakita Taktil v Ljubljan
ski ulici prvič zadišalo po poeziji. Svojo drugo pesniško zbirko, 
imenovano Krčrk, je predstavil koprski mladi poet Karlo Hmeljak. 
Prisotne pa je s pogumno, pustolovsko dvojezično poezijo pozdravil 
vedno bolj izolski slikar Paride Di Stefano.

Pol ure kasneje, v petek ob 19.30 pa se je umetnost sprehodila naprej 
po Ljubljanski ulici, mimo Manziolijevega trga, vse do galerije Sal- 
saverde, kjer je bila otvoritev razstave izjemnih likovnih del Marka 
Jakšeta. Ponovno se je zbrala lepa množica umetnosti lačnih Izola- < 
nov in ponovno je bilo vzdušje odlično. Avtorjeva dela pa tako ali | 
tako govorijo sama zase.

Božično novoletna prireditev vrtca in šole v Kortah
V ponedeljek, 17. decembra, smo se v večnamenskem prostoru podružnič
ne šole v Kortah zbrali otroci, starši, stari starši, vzgojiteljice, učiteljice ter 
vodstvo vrtca in šole, da bi skupaj zaključili staro leto ter si voščili zdravja 
in sreče v novem letu.
Ob nastopu naših otrok in učencev smo si zaželeli, da bi se še dolgo učili, 
peli, plesali in se veselili v naši šoli, ki že vrsto let vzgaja in poučuje šte
vilne generacije otrok.

Vsem skupaj želimo vesel božič 
ter zdravja, sreče in veselja v novem letu.

Željka Ličan Adamčič

Aspetando Natale tudi za Julijo
Tako so naslovili svojo predpraznično prireditev v kulturnem društvu 
Dante Alighieri. Na odru kulturnega doma so v nedeljo nastopili pev
ci: Nicola Štule, Kristin Petrič, Romina Umer, Branka Bevitori in Eriča 
Bagnolo, Kris Dassena in Alesia Perič ter plesna skupina OŠ Dante Ali
ghieri. Prišla je tudi nova italijanska konzulka v Kopru, Maria Cristina 
Antonelli, za malo Julijo pa so obiskovalci zbrali 535 Eur pomoči.

i DOBRI DNEVI i
'KUPON ZA 20% POPUST 1
| kupon velja do
6.januarja 2013

POPUST NA 
VSA OBLAČILA

bliko uvfll o en kupor


